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П Р О Т О К О Л 
№ 30 

 
от тридесетото заседание на Великотърновския общински  съвет, проведено на 

27.07.2017 г. от 9.00 часа в залата на Община Велико  Търново. Присъстват 34 общински 
съветници. Отсъстват Сунай Мунков, Георги Марков и Александър Нанков. 

 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Налице е необходимият кворум за 

провеждане на днешното заседание.  
Откривам тридесетото заседание на Великотърновския общински съвет. 
Проектът за дневен ред е от 32 точки.; 
 

1. Отчет за дейността на Великотърновския общински съвет и на неговите комисии за 
периода 01.01.2017 г. – 30.06.2017 г., Вх. № 1513/11.07.2017 г. 

2. Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински съвет за първото 
полугодие на 2017 г. и отчет на всички неснети от отчет решение на ВТОбС, Вх. № 
1532/14.07.2017 г. 

3. Отчет относно текущото изпълнение на общинските проекти, финансирани със 
средства от ЕС и държавния бюджет, Вх. № 1531/14.07.2017 г. 

4. Утвърждаване натуралните показатели по проекто-мрежа в институциите на 
предучилищното и училищно образование при Община Велико Търново за учебната 
2017/2018 г., Вх. № 1528/13.07.2017 г. 

5. Включване на детски градини и училища от Община Велико Търново в Списъка на 
защитените детски градини и училища през новата 2017/2018 учебна година, който 
се утвърждава с акт на Министерския съвет, Вх. № 1526/13.07.2017 г. 

6. Включване на детски градини и училища от Община Велико Търново в Списъка на 
средищните детски градини и училища през новата 2017/2018 учебна година, който 
се утвърждава с акт на Министерския съвет, Вх. № 1527/13.07.2017 г. 

7. Изменение и отмяна на разпоредби на Наредба за условията и реда за записване, 
отписване и преместване на деца в общинските детски градини на територията на 
Община Велико Търново, Вх. № 1508/07.07.2017 г. 

8. Изменение на Наредбата за реда за спиране, престой и паркиране на пътни превозни 
средства на територията на гр. Велико Търново, Вх. № 1505/04.07.2017 г. 

9. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 30.06.2017 г. на Община 
Велико Търново, Вх. № 1534/14.07.2017 г. 

10. Даване на съгласие Кмета на Община Велико Търново да направи предложение до 
министъра на финансите за трансформиране на средства от целевата субсидия за 
капиталови разходи в целеви трансфер за финансиране на текущи ремонти на 
общински пътища и на улична мрежа, Вх. № 1535/14.07.2017 г. 

11. Участие на Община Велико Търново във фонд „Общинска солидарност“-целева 
дейност към НСОРБ, Вх. № 1536/14.07.2017 г. 

12. Съгласие за кандидатстване на Община Велико Търново с проект „Изграждане на 
комплекс от социални услуги за деца“ по ОП „Региони в растеж“ 2014-2020, Вх. № 
1540/14.07.2017 г. 

13. Регистриране на разкрити социални услуги, функциониращи детски ясли и детска 
млечна кухня на територията на Община Велико Търново в регистър БУЛСТАТ, Вх. 
№ 1539/14.07.2017 г. 
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14. Провеждане на извънредно заседание на общото събрание на „Асоциация по ВиК на 
обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ 
ООД, гр. В. Търново, Вх. № 1547/18.07.2017 г. 

15. Покана от Съвета на директорите на МОБАЛ „Д-р Стефан Черкезов“ АД, гр. В. 
Търново за свикване на извънредно Общо събрание на акционерите на дружеството, 
Вх. № 1543/14.07.2017 г. 

16. Промяна на Учредителния акт на търговското дружество „Обредни дейности“ 
ЕООД, Вх. № 1537/14.07.2017 г. 

17. Приемане на информация за дейността на търговско дружество „Пазари – Велико 
Търново“ ООД – гр. В. Търново, в което Община Велико Търново е съдружник, Вх. 
№ 1541/14.07.2017 г. 

18. Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на 
приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско 
предназначение, с. Къпиново, Вх. № 1550/19.07.2017 г. 

19. Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на 
приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско 
предназначение, с. Миндя, Вх. № 1551/19.07.2017 г. 

20. Прекратяване процедура за приватизация за продажба на общински нежилищен 
имот, със стопанско предназначение, гр. Дебелец, Вх. № 1552/19.07.2017 г. 

21. Поправка на решение № 611/30.03.2017 г. на Великотърновски общински съвет 
поради явна фактическа грешка, Вх. № 1553/19.07.2017 г. 

22. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Шереметя, Вх. 
№ 1519/12.07.2017 г. 

23. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, гр. Велико 
Търново,  Вх. № 1545/14.07.2017 г. 

24. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Габровци, Вх. № 1520/12.07.2017г. 
25. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Шемшево, Вх. 

№ 1544/14.07.2017 г. 
26. Включване на общинско жилище от фонд „Настаняване под наем“ – апартамент, 

находящ се в гр. В. Търново, в списъка на жилищата за продажба, Вх. № 
1518/12.07.2017 г. 

27. Определяне на обект от първостепенно значение по реда на ЗОС: Мост между с. 
Шемшево и гр. Велико Търново, Вх. № 1556/21.07.2017 г. 

28. Даване на разрешение за изработване на Проект за ПУП за обект: Мост между с. 
Шемшево и гр. Велико Търново, Вх. № 1557/21.07.2017 г. 

29. Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за 
изработване на Частичен ПУП, с. Шемшево, Вх. № 1506/06.07.2017 г. 

30. Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за 
изработване на Частичен ПУП, с. Плаково, Вх. № 1523/13.07.2017 г. 

31. Извършени разходи за командировка в страната от Венцислав Спирдонов – 
Председател Великотърновски общински съвет за периода 01.06.17 г.-30.06.17 г., 
Вх. № 1525/13.07.2017 г. 

32. Извършени разходи за командировки в страната и чужбина от Даниел Панов – Кмет 
на Община Велико Търново за периода 01.06.17-30.06.17 г., Вх. № 1524/13.07.2017 
г. 

 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по дневния 

ред.  
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване  дневния ред.  
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Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 
съветници.  

Дневният ред се приема с 23 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Отчет за дейността на Великотърновския общински съвет и на неговите комисии 
за периода 01.01.2017 г. – 30.06.2017 г., Вх. № 1513/11.07.2017 г. 

2. Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински съвет за 
първото полугодие на 2017 г. и отчет на всички неснети от отчет решение на 
ВТОбС, Вх. № 1532/14.07.2017 г. 

3. Отчет относно текущото изпълнение на общинските проекти, финансирани със 
средства от ЕС и държавния бюджет, Вх. № 1531/14.07.2017 г. 

4. Утвърждаване натуралните показатели по проекто-мрежа в институциите на 
предучилищното и училищно образование при Община Велико Търново за 
учебната 2017/2018 г., Вх. № 1528/13.07.2017 г. 

5. Включване на детски градини и училища от Община Велико Търново в Списъка 
на защитените детски градини и училища през новата 2017/2018 учебна година, 
който се утвърждава с акт на Министерския съвет, Вх. № 1526/13.07.2017 г. 

6. Включване на детски градини и училища от Община Велико Търново в Списъка 
на средищните детски градини и училища през новата 2017/2018 учебна година, 
който се утвърждава с акт на Министерския съвет, Вх. № 1527/13.07.2017 г. 

7. Изменение и отмяна на разпоредби на Наредба за условията и реда за записване, 
отписване и преместване на деца в общинските детски градини на територията на 
Община Велико Търново, Вх. № 1508/07.07.2017 г. 

8. Изменение на Наредбата за реда за спиране, престой и паркиране на пътни 
превозни средства на територията на гр. Велико Търново, Вх. № 1505/04.07.2017 
г. 

9. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 30.06.2017 г. на 
Община Велико Търново, Вх. № 1534/14.07.2017 г. 

10. Даване на съгласие Кмета на Община Велико Търново да направи предложение 
до министъра на финансите за трансформиране на средства от целевата субсидия 
за капиталови разходи в целеви трансфер за финансиране на текущи ремонти на 
общински пътища и на улична мрежа, Вх. № 1535/14.07.2017 г. 

11. Участие на Община Велико Търново във фонд „Общинска солидарност“-целева 
дейност към НСОРБ, Вх. № 1536/14.07.2017 г. 

12. Съгласие за кандидатстване на Община Велико Търново с проект „Изграждане на 
комплекс от социални услуги за деца“ по ОП „Региони в растеж“ 2014-2020, Вх. 
№ 1540/14.07.2017 г. 

13. Регистриране на разкрити социални услуги, функциониращи детски ясли и детска 
млечна кухня на територията на Община Велико Търново в регистър БУЛСТАТ, 
Вх. № 1539/14.07.2017 г. 
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14. Провеждане на извънредно заседание на общото събрание на „Асоциация по ВиК 
на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация 
Йовковци“ ООД, гр. В. Търново, Вх. № 1547/18.07.2017 г. 

15. Покана от Съвета на директорите на МОБАЛ „Д-р Стефан Черкезов“ АД, гр. В. 
Търново за свикване на извънредно Общо събрание на акционерите на 
дружеството, Вх. № 1543/14.07.2017 г. 

16. Промяна на Учредителния акт на търговското дружество „Обредни дейности“ 
ЕООД, Вх. № 1537/14.07.2017 г. 

17. Приемане на информация за дейността на търговско дружество „Пазари – Велико 
Търново“ ООД – гр. В. Търново, в което Община Велико Търново е съдружник, 
Вх. № 1541/14.07.2017 г. 

18. Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на 
приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско 
предназначение, с. Къпиново, Вх. № 1550/19.07.2017 г. 

19. Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на 
приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско 
предназначение, с. Миндя, Вх. № 1551/19.07.2017 г. 

20. Прекратяване процедура за приватизация за продажба на общински нежилищен 
имот, със стопанско предназначение, гр. Дебелец, Вх. № 1552/19.07.2017 г. 

21. Поправка на решение № 611/30.03.2017 г. на Великотърновски общински съвет 
поради явна фактическа грешка, Вх. № 1553/19.07.2017 г. 

22. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Шереметя, 
Вх. № 1519/12.07.2017 г. 

23. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, гр. Велико 
Търново,  Вх. № 1545/14.07.2017 г. 

24. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Габровци, Вх. № 
1520/12.07.2017г. 

25. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Шемшево, 
Вх. № 1544/14.07.2017 г. 

26. Включване на общинско жилище от фонд „Настаняване под наем“ – апартамент, 
находящ се в гр. В. Търново, в списъка на жилищата за продажба, Вх. № 
1518/12.07.2017 г. 

27. Определяне на обект от първостепенно значение по реда на ЗОС: Мост между с. 
Шемшево и гр. Велико Търново, Вх. № 1556/21.07.2017 г. 

28. Даване на разрешение за изработване на Проект за ПУП за обект: Мост между с. 
Шемшево и гр. Велико Търново, Вх. № 1557/21.07.2017 г. 

29. Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за 
изработване на Частичен ПУП, с. Шемшево, Вх. № 1506/06.07.2017 г. 

30. Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за 
изработване на Частичен ПУП, с. Плаково, Вх. № 1523/13.07.2017 г. 

31. Извършени разходи за командировка в страната от Венцислав Спирдонов – 
Председател Великотърновски общински съвет за периода 01.06.17 г.-30.06.17 г., 
Вх. № 1525/13.07.2017 г. 
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32. Извършени разходи за командировки в страната и чужбина от Даниел Панов – 
Кмет на Община Велико Търново за периода 01.06.17-30.06.17 г., Вх. № 
1524/13.07.2017 г. 

 
 

ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Отчет за дейността на Великотърновския 
общински съвет и на неговите комисии за периода 01.01.2017 г. – 30.06.2017 г., Вх. № 
1513/11.07.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отчет за дейността на 
Великотърновския общински съвет и на неговите комисии за периода 01.01.2017 г. – 
30.06.2017 г., Вх. № 1513 от 11.07.2017 г. 

ПК по НПУОР, ПК по ОНК, ПК по ЗСД, ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по 
ЗГООС, ПК по СТДМ,  ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по ПГОБК приемат отчета. 

Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Подлагам на гласуване предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Точка 1 се приема с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

                                          РЕШЕНИЕ № 743 
 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет 

приема Отчет  за дейността на Великотърновския общински съвет и на неговите 
комисии за периода 01.01.2017 г. – 30.06.2017 г. 

 
 

ПО ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Отчет за изпълнение на решенията на 
Великотърновски общински съвет за първото полугодие на 2017 г. и отчет на 
всички неснети от отчет решение на ВТОбС, Вх. № 1532/14.07.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отчет за изпълнение на решенията на 
Великотърновския общински съвет за първото полугодие на 2017 г. и отчет на всички 
неснети от отчет решение на Великотърнвоския общински съвет, Вх. № 1532 от 
14.07.2017 г. 

ПК по НПУОР  предлага по Решение № 1353 от 18.12.2014 г. и Решение № 
1513 от 26.03.2015 г. относно работата на работна група, сформирана за изготвяне на 
проект на документ, уреждащ международните отношения на Община Велико Търново, 
следното:  

1.  Да продължи работата на работната група в рамките на мандата на 
настоящия общински съвет;  

2. Съставът на работната група да се актуализира съгласно действащия 
Общински съвет. 

Колеги, предлагаме тази работна група да се актуализира за следващата 
сесия през месец август. Ще се направят необходимите консултации със съответните 
групи, за да бъдат допълнени членовете на работната група. 
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ПК по ОНК, ПК по ЗСД, ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС, ПК по 
СТДМ, ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по ПГОБК приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Гласуваме предложението по точка 2 от дневния ред. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 24 „за”, „против” няма, 4 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 744 
 
1.На основание чл.21, ал.2 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет 

приема отчета за изпълнение решенията на Великотърновски общински съвет от 
Общинска администрация Велико Търново за I–то полугодие на 2017 г. и неснетите от 
отчет решения. 

2.Снема от отчет изпълнените решения на Великотърновски общински съвет 
от Общинска администрация – Велико Търново за I – то полугодие на 2017 г. №№ 513, 
514, 517, 518, 519, 520, 521, 522, 523, 524, 525, 526, 527, 528, 530, 531, 532, 533, 534, 535, 
536, 537, 538, 539, 540, 541, 542, 543, 544, 545, 546, 547, 548, 549, 550, 551, 552, 553, 554, 
558, 559, 560, 561, 562 ,563, 564, 566, 567, 568, 569, 570, 572, 573, 574, 575, 576, 577, 578, 
579, 580, 581, 582, 583, 584, 585, 586, 587, 588, 589, 590, 591, 592, 593, 594, 595, 597, 601, 
602, 610,  612, 613, 614, 615, 616, 617, 619, 620, 621, 622, 623, 624, 625, 626, 628, 629, 630, 
631, 632, 633, 634, 635, 636, 637, 638, 639, 640, 641, 642, 645, 646, 647, 650, 651, 652, 653, 
654, 655, 657, 658, 659, 660, 661, 662, 663, 664, 665, 666, 667, 668, 669, 670, 671, 672, 673, 
674, 675, 676, 677, 678, 679, 680, 681, 682, 685, 691, 692, 694, 695, 696, 697, 698, 699, 700, 
701, 706, 707, 708, 709, 710, 711, 712, 713, 715, 716, 717,731, 732,  737, 738, 739, 740, 741 и 
неснетите от отчет решения с №№ 352, 358, 361, 379, 385, 444, 445, 462, 467, 468, 475, 
486, 489, 490, 493, 495, 496, 498, 499, 500, 501, 502, 503, 504, 505, 506, 507, 509, 510, 511, 
89, 98, 170, 171, 172, 174, 187, 193, 221, 222, 244, 326, 1651, 1708, 1406, 1619, 1628, 1275, 
776, 324, 493, 

3.Остават да се водят на отчет от Великотърновски общински съвет решения 
№ № 515, 516, 529, 555, 556, 557, 565, 571, 596, 598, 599, 600, 603, 604, 605, 606, 607, 608, 
609, 611,  618, 627, 643, 644, 648, 649, 656, 683, 684, 686, 687, 688, 689, 690, 693, 702, 703, 
704, 705, 714, 718, 719, 720, 721, 722, 723, 724, 725, 726, 727, 728, 729, 730, 733, 734, 735, 
736, 742 и решения №№ 349, 357, 359, 382, 417, 418, 419, 421, 437, 438, 439, 442, 463, 465, 
491, 492, 494, 508,91,139,150, 186, 194, 203,220, 223, 237, 282, 317, 318, 324, 325, 1653, 
1664, 1665, 1685, 1694, 1696, 1709, 1710, 1446, 1457, 1513, 1535, 1576, 1577, 1604, 1209, 
1286, 1287, 1288, 1294, 1296, 1301, 1353, 1359, 1361, 1369, 1006, 1029, 1094, 1105, 1110, 
1111, 1113, 1141, 1174, 757, 767, 784, 789, 814, 850, 885, 910, 928, 968, 973, 585, 586, 638, 
711, 318, 407, 481, 505, 296, 1410, 1419, 1468, 1188, 1326, 1134,  1142, 946, 410, 159, 1106. 
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ПО ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отчет относно текущото изпълнение на 
общинските проекти, финансирани със средства от ЕС и държавния бюджет, Вх. № 
1531/14.07.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отчет относно текущото изпълнение на 
общинските проекти, финансирани със средства от Европейския съюз и държавния 
бюджет, Вх. № 1531 от 14.07.2017 г. 

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: На комисията попитах: Какво се случи през 

последните две години; къде срязахме лентата (т.е,. ние не режем лентите, някой друг ги 
реже); къде открихме обект? В същото време проблемите гангренясват във 
Великотърновската община. Елементарен въпрос. Дайте да попитаме гражданите: Какво 
се случва във Велико Търново като проект, като обект? Говоря по линия на „средства от 
Европейския съюз” -  значим обект, който беше реализиран в община Велико Търново.  

Ние си приемаме отчети; да, така трябва да бъде; само че когато излезем на 
терен, се оказва нещо съвсем друго.  

Няма да подкрепим този отчет. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? Няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 25 „за”, „против” няма, 4 „въздържал се”. 
                   

РЕШЕНИЕ № 745 
  

 На основание  чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновския общински 
съвет приема отчет за текущото изпълнение  на общинските проекти, финансирани със 
средства от ЕС и държавния бюджет за информация. 
 
 
ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Утвърждаване натуралните показатели по 
проекто-мрежа в институциите на предучилищното и училищно образование при 
Община Велико Търново за учебната 2017/2018 г., Вх. № 1528/13.07.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Утвърждаване натуралните показатели 
по проектомрежа в институциите на предучилищното и училищно образование при 
Община Велико Търново за учебната 2017/2018 г., Вх. № 152 от 13.07.2017 г. 

ПК по ОНК, ПК по БФ приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Всяка година ние утвърждаваме натуралните 

показатели в предучилищното и училищното образование за предстоящата учебна 
година; всяка година ние приемаме едни числа: колко ученици, колко деца, колко 
паралелки.  

Разбира се, нашата група тази година отново ще подкрепи решението, което 
предлага Общинската администрания, но оставам с впечатлението, че ние се превръщаме 
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в едни безмълвни наблюдатели на едни доста тревожни процеси. И ето само някои от 
данните – това, което е посочено в Приложение 1. Забелязва се тенденция за намаляване 
на учениците в училищата в населените места. Тази тенденция продължава от 2013/2014 
г. Всяка година се повтаря едно и също. Какво се получава? В с. Леденик - от 37 ученици 
- тази година ще има 23; Церова кория – от 39 в предходната учебна година - тази година 
ще бъдат 30; в Самоводене - от 49 - сега ще бъдат 39; в Балван от 31 - сега ще бъдат 20; в 
с. Водолей от 54 - ще бъдат 40; в Дебелец – от 200 - сега ше бъдат 183. Нямам намерение 
да стряскам с такива данни; те са публично достояние. Това са само някои от данните. 
Единственото населено място, където се увеличават учениците в училището, това е с. 
Ресен – от 65 – 72. В същото време наблюдаваме, че ще има доста повече ученици през 
следваща учебна година в най-голямото средно училище в града.  

Единственото, което е посочено като констатация след информацията, която 
ни се предлага днес, е, че след учебната 2013/2014 г. се забелязва тенденция за 
намаляване на учениците в тези населени места, които са извън общинския център. Без 
да имам намерение да  драматизирам излишно, излиза, че ако тази тенденция се запази, в 
следващите години, когато ние ще трябва да утвърждаваме отново натуралните 
показатели, да не се наложи ние да решаваме съдбата на вече празни сгради на мястото 
на тези училища. Такива застрашени са както Леденик, Церова кория, Балван, 
Самоводене, Водолей, така и много други.  

И без да правя стряскащи прогнози, считам, че е необходим един задълбочен 
и адекватен обществен дебат. Пример за такъв дебат беше и нашето предложение на 
изминалото заседание, на което ние предложихме да включим точка за сесията в края на 
месец август, в която да разберем каква е готовността на общината за посрещане на 
новата учебна година – 2017/2018. Неподкрепата на това предложение за мен е 
озадачаваща.  

Следващата точка вероятно ще мине формално и без дебат точно както и 
тази точка, по която аз се изказвам в момента. В нея ще включим за първи път и детска 
градина в списъка със защитените такива. Тези тенденции са изключително тревожни и 
аз се надявам, че това ще бъде последния път, когато точката ще премине без никакъв 
анализ, защото е необходимо да се направи един обществен дебат, в който да разберем 
какви са причините за това. Дали е състоянието на материалната база; дали е 
инфраструктурата около тези населени места – до населените места и обратно; дали е 
менджмънтът на самите училища, или е просто личен избор на всеки един  родител, къде 
да запише своето дете в училище или в детска градина.  

Разбира се, че ние, като Общински съвет, не можем да решим всички тези 
проблеми, налага се цялостна национална и местна политика, която да бъде насочена 
към тези населени места, за да може да се стимулира развитието на тези училища. Ние 
сме насреща за такъв дебат. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? Няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 4 беше подложено на поименно гласуване:  
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Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 
Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, 
Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Ирена Петкова Стасинопулу: 
За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян 
Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, 
Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: 
За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов 
Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Цветанка 
Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 746 
 

На основание чл. 17, ал.1, т.3 и чл. 21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, Великотърновски 
общински съвет: 

I. Утвърждава натуралните показатели по бюджета към функция „Образование”, 
след приемане на Проекто - Образец за учебната 2017/2018 година, както следва: 
 
А. Дейност „Училищно образование” 

Брой ученици                                                                                         6696 
Брой паралелки                                                                                        317 

 
Б.  Дейност „Предучилищна полудневна подготовка” 

Брой деца                                                                                                  158 
Брой групи                                                                                                    9 

 
В. Дейност „Спортни училища”- специализирано училище в областта на 
спорта V – ХІІ клас  

Брой ученици                                                                                           302 
Брой паралелки                                                                                          15 
 

Г. Дейност „Предучилищно образование” 
Брой групи              83 
Брой яслени групи             3 
Брой деца:  
- от 2 до 3 години           668 
- на 4 години             632 
- на 5 години             635 
- на 6 години             566  
- в яслени групи           67  

 
Д. Дейност „Извънучилищна дейност” – център за подкрепа за личностно 
развитие  - Общински детски комплекс 

Конкретният брой групи и ученици в Общински детски комплекс гр. 
Велико Търново - Център за подкрепа на личностно развитие за новата учебна 
година ще бъде утвърден след приемане на Списък Образец №3. 
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Е. Дейност „Общежития“ 
 

- общежитие към Спортно училище Велико Търново за учебната 
2017/2018 г.  – 115 ученици; 

- общинско ученическо общежитие „Кольо Фичето“ В.Търново – 75 
ученици. 

 
II. Утвърждава маломерни паралелки по проекто-мрежа в общинските 
училища за учебната 2017/2018 година, както следва:  

 

УЧЕБНО 
ЗАВЕДЕНИЕ 

Общ 
брой 

ученици 
КЛАС БР.ПАРАЛЕЛКИ 

БР.УЧЕНИЦИ В 
МАЛОМЕРНИ 
ПАРАЛЕЛКИ РАЗЛИКА ДО 

ЗАДЪЛЖИТЕЛНИЯ 
МИНИМУМ по чл.11, 

ал.1 т.2 и 
т.3 

по чл.11а, 
ал.1, ал.2 

ОУ "Христо 
Ботев" гр. 

Велико Търново 
96 

I 1 самостоятелна 15  1 
IV 1 самостоятелна 10  6 
V 1 самостоятелна 13  5 
VI 1 самостоятелна 16  2 
VII 1 самостоятелна 10  8 

ОУ "Васил 
Левски" 

с.Леденик 
23 

I - III 1 слята  2+1=3 13 
II - IV 1 слята  1+4=5 11 
V - VI 1 слята  3+3=6 12 

VII  1 самостоятелна  6 12 

ОУ 
"П.Р.Славейков" 
с.Церова кория 

30 

II - IV 1 слята  4+1=5 11 
III  1 самостоятелна  5 11 

V - VI 1 слята 8+4=12  6 
VII  1 самостоятелна  8 10 

ОУ "Христо 
Смирненски" с. 

Самоводене 
39 

I - IV 1 слята 4+6=10  6 
II - III 1 слята  4+4=8 8 
V - VI 1 слята 5+6=11  7 

VII  1 самостоятелна 10  8 

ОУ "Христо 
Ботев" с.Ресен 72 

I 1 самостоятелна 10  6 
II  1 самостоятелна 12  4 
III  1 самостоятелна 13  3 
IV 1 самостоятелна  7 9 
V 1 самостоятелна  9 9 
VI 1 самостоятелна 11  7 
VII 1 самостоятелна 10  8 

ОУ "Христо 
Смирненски"  

с.Водолей 
40 

I - III 1 слята  4+4=8 8 
 II  1 самостоятелна 10  6 
V 1 самостоятелна  9 9 

VI - VII 1 слята 6+7=13  5 

ОУ "Св. Иван 
Рилски" 
с.Балван 

20 

I - III 1 слята  1+1=2 14 
II - IV 1 слята  2+5=7 9 
V - VI 1 слята  2+4=6 12 

VII  1 самостоятелна  5 13 
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УЧЕБНО 
ЗАВЕДЕНИЕ 

Общ 
брой 

ученици 
КЛАС БР.ПАРАЛЕЛКИ 

БР.УЧЕНИЦИ В 
МАЛОМЕРНИ 
ПАРАЛЕЛКИ РАЗЛИКА ДО 

ЗАДЪЛЖИТЕЛНИЯ 
МИНИМУМ по чл.11, 

ал.1 т.2 и 
т.3 

по чл.11а, 
ал.1, ал.2 

ОУ "Неофит 
Рилски"  гр. 
Килифарево 

79 

I 1 самостоятелна 10  6 
II 1 самостоятелна 11  5 
III 1 самостоятелна 10  6 
IV 1 самостоятелна 13  3 
V 1 самостоятелна 14  4 
VI 1 самостоятелна 11  7 
VII 1 самостоятелна 10  8 

 
ОУ „Д-р Петър 

Берон” гр. 
Дебелец 

183 

I  1 самостоятелна 15  1 
IV 1 самостоятелна 12  4 

VII 1 самостоятелна 17  1 
 

ПХГ 
„Св.св.Кирил и 
Методий” гр. 

Велико Търново 
 

41 

IX 1 самостоятелна  7 11 

X „а“ 1 самостоятелна 11  7 

СУ 
"Вл.Комаров"                            

гр. Велико 
Търново 

197 
VI 1 самостоятелна 14  4 
VII 1 самостоятелна 10  8 

X 1 самостоятелна 13  5 

СУ 
"Г.Раковски"             

гр. Велико 
Търново 

22 VII 1 самостоятелна 11 

 

7 

 
СУ 

"В.Благоева"             
гр. Велико 
Търново 

 

613 

X „a“ 1 самостоятелна 17  1 

X „б“ 1 самостоятелна 13  5 

Спортно 
училище гр. 

Велико 
Търново 

302 

V „а“ 1 самостоятелна 16  2 
 

VI „б“ 1 самостоятелна 14  4 
VII „б“ 1 самостоятелна 14  4 
XI „б“ 1 самостоятелна 16  2 

 
Забележка: След приемане на Списък Образец № 1, № 2 и № 3 за учебната 
2017/2018 година за преподавателска и друга заетост на персонала, при 
настъпването на промени, информацията за същите ще се внесе на вниманието 
на Великотърновски общински съвет. 
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ПО ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Включване на детски градини и училища от 
Община Велико Търново в Списъка на защитените детски градини и училища през 
новата 2017/2018 учебна година, който се утвърждава с акт на Министерския съвет, 
Вх. № 1526/13.07.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Включване на детски градини и 
училища от Община Велико Търново в Списъка на защитените детски градини и 
училища през новата 2017/2018 учебна година, който се утвърждава с акт на 
Министерския съвет, Вх. № 1526 от 13.07.2017 г. 

ПК по ОНК, ПК по БФ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, 
Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: 
За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян 
Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, 
Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: 
За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: 
За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов 
Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Цветанка 
Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 747 
 

На основание чл.17, ал.1 т.3, чл.21, ал.1 т.23 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, чл.5, ал. 1 от  ПМС № 121 от 23 юни 
2017г., Великотърновски общински съвет предлага:  

1.ОУ „П.Р.Славейков“ с. Церова кория да бъде определено като защитено 
училище от Министерството на образованието и науката и включено в Списъка със 
защитените детски градини и училища на Република България България за 2018 година. 

 2.  ДГ „ Детски свят“ с. Церова кория да бъде определена като защитена детска 
градина от Министерството на образованието и науката и включена в Списъка със 
защитените детски градини и училища на Република България за 2018 година. 

 3. Съгласно чл. 5 ал. 1 от Постановление № 121 от 23 юни 2017 г. за приемане 
на критерии за определяне на защитените детски градини и защитените училища и на 
условия и ред за тяхното допълнително финансиране, в срок до 10 септември 2017 г. 
Кмета на Община Велико Търново да изпрати в Министерството на образованието и 
науката мотивирано предложение заедно с Решение на Великотърновски общински 
съвет за обновяване на Списъка със защитените детски градини и училища.  
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ПО ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Включване на детски градини и училища от 
Община Велико Търново в Списъка на средищните детски градини и училища през 
новата 2017/2018 учебна година, който се утвърждава с акт на Министерския съвет, 
Вх. № 1527/13.07.2017 г. 

 Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Включване на детски градини и 
училища от Община Велико Търново в Списъка на средищните детски градини и 
училища през новата 2017/2018 учебна година, който се утвърждава с акт на 
Министерския съвет, Вх. № 1527 от 13.07.2017 г. 

ПК по ОНК, ПК по БФ приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 6 беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, 
Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, 
Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова 
Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: 
За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, 
Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: 
За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров 
Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 748 
 

На основание чл.17, ал.1, т.3, чл.21, ал.1, т.23 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация,  чл.3 от ПМС № 128 от 29 юни 2017 год., 
Великотърновски общински съвет предлага: 

1.Образователните  институции от община Велико Търново, отговарящи на 
критериите за „средищна детска градина“ и „средищно училище”, по смисъла на чл. 1 и 
чл. 2 от ПМС № 128 от 29 юни 2017 год. и съгласно Приложение 1: 
 •ДГ „Детски свят“ с. Церова кория; 
 •ОУ „П. Р. Славейков” с. Церова кория 
 •ОУ „Христо Смирненски” с.Самоводене 
 •ОУ „Св.Иван Рилски” с.Балван 
 •ОУ „Д-р Петър Берон” гр.Дебелец 
да бъдат включени в Списъка на средищните детски градини и училища в Република 
България за 2018 година. 

2. Мотивираното предложение на Кмета на Община Велико Търново, след 
решение на Великотърновски общински съвет до Министерството на образованието и 
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науката, за включване на предложените образователни институции, отговарящи на 
условията за средищна детска градина и средищно училище в Списъка на средищните 
детски градини и училища,  да бъде изпратено в срок до 10 септември 2017 год.  

 
 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Процедура. Г-н Тюфекчиев, искам само 

да кажа: прав сте, моя е грешката; ако желаете, ще отложим точката; минала е на 
комисии; грешката е моя и на екипа. 

 
 

ПО СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Изменение и отмяна на разпоредби на Наредба за 
условията и реда за записване, отписване и преместване на деца в общинските 
детски градини на територията на Община Велико Търново, Вх. № 1508/07.07.2017 
г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изменение и отмяна на разпоредби на 
Наредбата за условията и реда за записване, отписване и преместване на деца в 
общинските детски градини на територията на Община Велико Търново, Вх. № 1508 от 
07.07.2017 г. 

ПК по НПУОР, ПК по ОНК приемат предложението. 
Съгласно чл. 78, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на 

Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с 
Общинската администрация е необходимо да се изслуша доклад на водещата комисия – 
ПК по нормативно-правна уредба.  

Давам думата на Гергана Евтимова за доклад на водещата комисия по 
нормативно-правна уредба. 

 Г-жа ГЕРГАНА ЕВТИМОВА: С настоящия доклад докладвам решението 
на ПК по НПУОР във връзка с Предложение с вх. № 1508 от 07.07.2017 г., направено от 
инж. Даниел Панов - кмет на Община Велико Търново, касаещо отмяна на разпоредби на 
Наредбата за условията и реда за записване, отписване и преместване на деца в 
общинските детски градини на територията на община Велико Търново. 

Проектът за решение се внася във връзка с направен протест от Светлана 
Иванова - прокурор в Окръжна прокуратура Велико Търново с вх. № 425 от 25.04.2017 
г., с който се предлага корекция на следните разпоредби от Наредбата: 

1. Изменение на текста на чл. 20, ал. 1 от Наредбата, определящ срока и начина 
за класиране, както и оправомощаващ ръководството на детските градини да изменят 
и/или допълват обосновано критериите за прием в съответното детско заведение, 
поради противоречие на нормата с разпоредбата на чл. 59, ал. 1 от Закона за 
предучилищното и училищното образование, съгласно която органът, единственият 
овластен от закона орган да определя критериите и начина на прием на деца в детските 
заведения, е Общинският съвет, чрез Наредбата. 

2. Отмяна на текста на чл. 25, ал. З от Наредбата, която предвижда заплащането 
на депозит от родителите при постъпване на дете в детско заведение като 
обезпечителна мярка срещу евентуално бъдещо неизпълнение на задължение, 
определен като основание и размер в Наредбата за определяне и администриране на 
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местните такси и цени на услуги на територията на община Велико Търново, поради 
незаконосъобразност 

Съгласно мотивите на Окръжната прокуратура, депозитът като вид 
обезпечителна мярка, може да се налага от изпълнителния орган само по ред, 
предвиден в АПК или в други специални закони, въз основа на влязло в сила 
изпълнително основание от изчерпателно изброените в чл. 268 от АПК. Цитираната 
норма не включва предварително налагане на обезпечение. 

3. Изменение на чл. 27, ал. 1 от Наредбата, уреждащ преместването на децата от 
едно в друго детско заведение, поради противоречие на нормата с чл. 9 б, чл. 81 и чл. 
92 от Закона за предучилищното и училищно образование - нормативен акт от по-
висока степен. 

Според Прокуратурата е недопустимо правото на всяко дете да посещава 
определено детско заведение да бъде ограничавано и зависимо от изпълнението на 
финансови задължения на неговите родители и/или на неговите законни представители, 
както и да се освобождават органите по приходите на общината от законово 
предвидените за тях задължения за събиране на такси. 

4. Отмяна на т. 12 от Приложение № 3 и т. 2.7 от Приложение № 4, с оглед 
нарушаване на разпоредбата на чл. 4, ал. 2 от Закона за защита от дискриминация. 

С цел привеждането на Наредбата в съответствие с нормативните актове от по-
висока степен и отстраняването на незаконосъобразните разпоредби, Общинската 
администрация внася Проект за Решение за изменение и отмяна на разпоредби на 
Наредбата, който бе публично оповестен на интернет страницата на общината при 
спазване на законоустановения срок. 

След разглеждане на проекта за решение и подробно запознаване с мотивите 
на Окръжната прокуратура и мотивите за приемането му, изготвени от Дирекция 
„Образование, младежки дейности и спорт“, ПК по НПУОР на свое заседание, проведено 
на 17.07.2017 г., подкрепи предложените изменения и отмяна на разпоредби от 
Наредбата с пълно мнозинство и дава своето съгласие Великотърновският общински 
съвет да вземе решение в тази посока. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания. 
Г-н СТЕФАН МИХАЙЛОВ: Аз бих искал да направя само едно 

допълнение към така отменения текст и се радвам, че г-жа Данева е тук; предполагам, че 
няма да възрази. Отменяме текста, чрез който сме задържали неправилно депозит. А 
какво правим с тези депозити, които са събрани? В чл. 27, ал. 3, която отменяме, е 
записано: „Отменя чл. 25, ал. 3 от раздел ІІ на записванията на класираните деца от 
Наредбата за условията и реда за записване, отписване и преместване на деца в 
общинските детски градини на територията на Община Велико Търново”. Предлагам ви 
тук да добавим: „и в двумесечен срок да урегулират отношенията си с тези, които са 
внесли депозит”, защото сега едни ще си поискат парите, другите ще кажат да се 
прихванат от следващите вноски и ще стане една каша. Предлагам ви общината да не 
плаща пари, а да запишем: „в двумесечен срок депозитите да се приспаднат от 
следващите такси”. Мисля, че е съвсем нормално това да се случи. Ние нямаме срок. 
Докога ще ги държим тези депозити? С молба ли ще си ги искат?  
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В чл. 4 мисля, че тук е допусната техническа грешка. „Отменя точка 12, 
Приложение 3 към чл. 16, т. 3 от Наредбата за определяне и администриране на местните 
данъци и такси”. Тук ще отменим една такса, която касае почистване на общинските 
жилищни площи. Да променим текста, защото тук не става дума за тази Наредба, а става 
дума точно за Наредбата, по която правим изменения.  

Всъщност правя предложение в двумесечен срок да се урегулират 
отношенията - да се допълни предложението в чл. 3. В  точка 4 - това е техническа 
грешка. Да го оправим, защото иначе ще отменим една такса. 

Г-жа СНЕЖАНА ДАНЕВА-ИВАНОВА – заместник-кмет „Финанси”: 
Не възразяваме спрямо предложението на г-н Михайлов, но наистина, нека да се запише 
в Преходните и заключителните разпоредби, защото този процес е еднократен акт, който 
няма да има отношение по-късно към Наредбата. Ние или ги връщаме в двумесечен срок, 
или удържаме следващите такси, но това е еднократен акт, който ще се случи сега и по-
нататък няма да ни трябва такъв член в Наредбата. 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Предлагам да направим почивка, за да 
уточним текста 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Обявявам 10-минутна почивка. 
След почивката заседанието беше възобновено в 9.50 часа.                      
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания по темата? 

Няма. 
Предлагам да продължим с гласуване на предложенията. 
На първо място, подлагам на гласуване предложението на г-н Михайлов с 

благодарност, че го е забелязал: Създава се нов параграф 4 в „Преходни и заключителни 
разпоредби” със следния текст: „В срок до края на 2017 г. Общинската администрация да 
възстанови набраните депозитни вноски съгласно чл. 25, ал. 3 от Наредбата”.  

Съответно, настоящият параграф 4 става параграф 5.  
Има ли някой „против” така предложената формулировка? Няма.  
Гласуваме това предложение на г-н Михайлов. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-
Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, 
Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, 
Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Росен Върбанов 
Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка 
Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: По време на обсъждането не бяха 
направени съществени изменения  и допълнения на проекта. Поради това, на основание 
чл. 78, ал.2 от Правилника,  предлагам двете гласувания да се проведат в едно заседание. 

Предлагам да гласуваме на първо четене с поправка на техническата грешка 
– вместо „Наредбата за определяне и администриране на местните такси и цени на 
услуги” да се чете „Наредбата за условията и реда за записване, отписване и преместване 
на деца в общинските детски градини на територията на Община Велико Търново”. 

Има ли други предложения? 
Няма.  
Поставям на гласуване предложението двете четения да се проведат в едно 

заседание. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
Поставям на гласуване изменение и отмяна на разпоредбите  на Наредбата  

на първо четене с направената поправка от г-н Стефан Михайлов и с поправката на 
техническата грешка – вместо „Наредбата  за определянето  и администрирането на 
местните такси на територията на община Велико Търново” да се чете „Наредбата за 
условията и реда за записване, отписване и преместване на деца в общинските детски 
градини на територията на Община Велико Търново”. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 
на съветниците – 19 гласа „за”. 

Изменението на Наредбата на първо четене беше поставено на поименно 
гласуване:  

Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 
Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-
Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен 
Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев 
Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов 
Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав 
Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, 
Стоян Витанов Витанов: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Резултатите от гласуването бяха следните: 31 „за”, „против”, няма, 
„въздържал се” няма. 

 
РЕШЕНИЕ № 749 

 
На основание чл. 21, ал. 2, във връзка с чл. 17, ал.1, т. 3 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл. 15, ал. 1 от Закона за 
нормативните актове, при спазване изискванията на чл. 26 и чл. 28 от Закона за 
нормативните актове, чл. 75, чл. 76, ал. 3 и чл. 77 от Административнопроцесуалния 
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кодекс и чл. 78 от Правилника за организацията и дейността на Великотърновския 
общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с общинската 
администрация, Великотърновски общински съвет на първо четене: 
 

1. Изменя чл. 20, ал. 1 в Раздел I „УЧАСТИЕ В КЛАСИРАНЕ ЗА ПРИЕМ НА 
ДЕЦА“ от Наредбата за условията и реда за записване, отписване и преместване на 
деца в общинските детски градини на територията на Община Велико Търново, както 
следва:  

Било:  
„Чл. 20. (1) Класирането на подадените заявления в детската градина се осъществява от 
1-ви до 15-ти май въз основа на Общо утвърдени критерии, съгласно Приложение № 
4, които могат да бъдат изменяни и/или допълвани обосновано от ръководството на 
съответната детска градина, като се следи да не се нарушава принципът на равните 
права и да не се създават условия за дискриминация на децата.” 

Става:  
„Чл. 20. (1) Класирането на подадените заявления в детската градина се осъществява от 
1-ви до 15-ти май въз основа на Общо утвърдени критерии, съгласно Приложение № 
4.” 
 

2. Изменя чл. 27, ал. 1 в Раздел III „ПРЕМЕСТВАНЕ“ от Наредбата за условията 
и реда за записване, отписване и преместване на деца в общинските детски градини на 
територията на Община Велико Търново, както следва:  

Било:  
Чл. 27. (1) Децата могат да бъдат премествани от една в друга детска градина по 
желание на родителите /настойниците/ през цялата година, при наличие на свободно 
място и след удостоверяване на платена такса от предходната детска градина.  

Става:  
Чл. 27. (1) Децата могат да бъдат премествани от една в друга детска градина по 
желание на родителите /настойниците/ през цялата година, при наличие на свободно 
място.  
 

3. Отменя чл. 25. (3) от Раздел II „ЗАПИСВАНЕ НА КЛАСИРАНИТЕ ДЕЦА“ от 
Наредбата за условията и реда за записване, отписване и преместване на деца в 
общинските детски градини на територията на Община Велико Търново. 
 

4. Отменя т. 12. от Приложение № 3 към чл. 16, т.3 от Наредба за условията и 
реда за записване, отписване и преместване на деца в общинските детски градини на 
територията на Община Велико Търново - Заявление за участие в класиране за прием 
на деца. 

 
5. Отменя т. 2.7. от Приложение № 4 към чл. 17, ал.1 от Наредбата за условията и 

реда за записване, отписване и преместване на деца в общинските детски градини на 
територията на Община Велико Търново – Критерии за класиране и документи, 
доказващи критериите. 

 
6. Създава се нов параграф 4 в Преходни и заключителни разпоредби със 

следния текст: В срок до края на 2017 г. Общинска администрация да възстанови 
набраните депозитни вноски, съгласно чл. 25, ал. 3 от Наредбата. Съответно 
настоящият параграф 4 става параграф 5. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Преминаваме към второ четене. 
Има ли предложения за промени във второ четене?  
Няма постъпили предложения за промени в проекта.  
Поради това, на основание чл. 79, ал.1 от Правилника, предлагам да 

гласуваме изменението  и отмяната на разпоредбите на Наредбата  на второ четене 
анблок.  

Има ли други предложения? Няма. 
Поставям на гласуване  предложението за гласуване анблок. Гласуването е 

явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници. 
Предложението се приема с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
Поставям на гласуване изменението и отмяната на разпоредбите  на  

Наредбата на второ четене. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 

Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен 
Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев 
Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов 
Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав 
Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, 
Стоян Витанов Витанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

На второ четене изменението на Наредбата беше прието с 26 „за”, „против” 
няма, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 750 
 

На основание чл. 21, ал. 2, във връзка с чл. 17, ал.1, т. 3 от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация, чл. 15, ал. 1 от Закона за 
нормативните актове, при спазване изискванията на чл. 26 и чл. 28 от Закона за 
нормативните актове, чл. 75, чл. 76, ал. 3 и чл. 77 от Административнопроцесуалния 
кодекс и чл. 79 от Правилника за организацията и дейността на Великотърновския 
общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с общинската 
администрация, Великотърновски общински съвет на второ четене: 
 

1. Изменя чл. 20, ал. 1 в Раздел I „УЧАСТИЕ В КЛАСИРАНЕ ЗА ПРИЕМ НА 
ДЕЦА“ от Наредбата за условията и реда за записване, отписване и преместване на 
деца в общинските детски градини на територията на Община Велико Търново, както 
следва:  

Било:  
„Чл. 20. (1) Класирането на подадените заявления в детската градина се осъществява от 
1-ви до 15-ти май въз основа на Общо утвърдени критерии, съгласно Приложение № 
4, които могат да бъдат изменяни и/или допълвани обосновано от ръководството на 
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съответната детска градина, като се следи да не се нарушава принципът на равните 
права и да не се създават условия за дискриминация на децата.” 

Става:  
„Чл. 20. (1) Класирането на подадените заявления в детската градина се осъществява от 
1-ви до 15-ти май въз основа на Общо утвърдени критерии, съгласно Приложение № 
4.” 
 

2. Изменя чл. 27, ал. 1 в Раздел III „ПРЕМЕСТВАНЕ“ от Наредбата за условията 
и реда за записване, отписване и преместване на деца в общинските детски градини на 
територията на Община Велико Търново, както следва:  

Било:  
Чл. 27. (1) Децата могат да бъдат премествани от една в друга детска градина по 
желание на родителите /настойниците/ през цялата година, при наличие на свободно 
място и след удостоверяване на платена такса от предходната детска градина.  

Става:  
Чл. 27. (1) Децата могат да бъдат премествани от една в друга детска градина по 
желание на родителите /настойниците/ през цялата година, при наличие на свободно 
място.  
 

3. Отменя чл. 25. (3) от Раздел II „ЗАПИСВАНЕ НА КЛАСИРАНИТЕ ДЕЦА“ от 
Наредбата за условията и реда за записване, отписване и преместване на деца в 
общинските детски градини на територията на Община Велико Търново. 
 

4. Отменя т. 12. от Приложение № 3 към чл. 16, т.3 от Наредба за условията и 
реда за записване, отписване и преместване на деца в общинските детски градини на 
територията на Община Велико Търново - Заявление за участие в класиране за прием 
на деца. 

 
5. Отменя т. 2.7. от Приложение № 4 към чл. 17, ал.1 от Наредбата за условията и 

реда за записване, отписване и преместване на деца в общинските детски градини на 
територията на Община Велико Търново – Критерии за класиране и документи, 
доказващи критериите. 

 
6. Създава се нов параграф 4 в Преходни и заключителни разпоредби със 

следния текст: В срок до края на 2017 г. Общинска администрация да възстанови 
набраните депозитни вноски, съгласно чл. 25, ал. 3 от Наредбата. Съответно 
настоящият параграф 4 става параграф 5. 
 

 
ПО ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Изменение на Наредбата за реда за спиране, 
престой и паркиране на пътни превозни средства на територията на гр. Велико 
Търново, Вх. № 1505/04.07.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изменение на Наредбата за реда за 
спиране, престой и паркиране на пътни превозни средства на територията на гр. Велико 
Търново, Вх. № 1505 от 04.07.2017 г. 

ПК по НПУОР, ПК по УТТП приемат предложението. 
Съгласно чл. 78, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на 

Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с 
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Общинската администрация е необходимо да се изслуша доклад на водещата комисия – 
ПК по нормативно-правна уредба.  

Давам думата на Гергана Евтимова за доклад на водещата комисия по 
нормативно-правна уредба. 

Г-жа ГЕРГАНА ЕВТИМОВА: Благодаря, колеги, че много бързо и 
адекватно коригирахме по предходната точка (подчертавам) явната техническа грешка. 
Не смятам, че трябва да се правят драми от това. 

Пристъпвам към доклад относно Предложение с Вх. № 1505 от 04.07.2017 
г., направено от инж. Даниел Панов - кмет на Община Велико Търново, касаещо отмяна 
на разпоредби на Наредбата за реда за спиране, престой и паркиране на пътни превозни 
средства на територията на община Велико Търново. 

Предложението се прави във връзка с направен протест от Окръжна 
прокуратура Велико Търново, с който се предлага изменение на следните разпоредби 
от Наредбата: 

1.Изменение на текста на чл. ЗЗ, ал. 1 от Наредбата, предвиждаща санкция 
за спиране, престой, паркиране и/или преминаване на МПС или състав от ППС през 
паркове, градини и зелени площи на територията на град Велико Търново, в размер на 
150 лева, по отношение на думата „паркиране“. 

Съгласно мотивите на Окръжна прокуратура, цитираната норма 
противоречи на чл.178 е от Закона за движение по пътищата, в която също е 
предвидена санкция за паркиране, с установени минимум и максимум на наказателната 
норма, които липсват в разпоредбата от Наредбата, а установеният размер в Наредбата 
противоречи на предвидените размери в Закона за движение по пътищата. 

2.Отмяна на текста на чл. ЗЗ, ал. 2 от Наредбата, която урежда обществени 
отношения, регламентирани в чл.178 д от Закона за движение по пътищата, касаещи 
налагането на санкция за паркиране на МПС върху специално обозначено място, 
обслужващо хора с увреждания. 

С цел привеждането на Наредбата в съответствие с нормативните актове от 
по-висока степен и отстраняването на незаконосъобразните разпоредби, Общинската 
администрация внася предложение за корекция на цитираните по-горе разпоредби.  

След разглеждане на предложението и подробно запознаване с мотивите на 
Окръжната прокуратура и Становище от Иван Ламбов Димитров, управител на 
„Организация на движението, паркинги и гаражи“ ЕООД, ПК по НПУОР на свое 
заседание, проведено на 17.07.2017 г., подкрепи исканата отмяна на разпоредби от 
Наредбата с пълно мнозинство и дава своето съгласие Великотърновският общински 
съвет да вземе решение в тази посока. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания. 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Аз искам да използвам точката от дневния ред, 

за да задам въпрос: Какво става с така наречения „паяк”? Ние променяме сега 
Наредбата, защото Прокуратурата е възразила срещу два текста. Имаме и едно, макар и 
частично, съдебно решение. Да не се наложи след някой друг месец или сесия да 
променяме пак тази Наредба и какъв е коментарът на община Велико Търново? 
Доколкото зная, паякът в момента не функционира – то е обяснимо. Но ние ще 
приемем отчет за дейността на фирмата; ще паднат приходите на общинската фирма.  
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Какви екстрени мерки могат да се предприемат и не беше ли сега времето 
тези мерки да бъдат отразени в тази Наредба и изобщо какво е обяснението на 
общината за ситуацията и какви мерки тя ще предприеме или ще предложи за решение 
от Общинския съвет? 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Г-н Витанов, аз съм запознат със 
съдебното решение. Съвместно с Общинската администрация подробно разгледахме 
въпроса. Не е въпрос на промяна на Наредбата. Работи се по проблема и мисля, че 
съвсем скоро ще бъдат взети необходимите мерки, за да бъдат регулирани тези 
отношения, които са възникнали.  

Това не е въпрос на Наредба, организационен е въпросът. По-скоро е 
въпрос на Общинската администрация и отношение на самото дружество. 

 
Има ли други изказвания? Няма.  
По време на обсъждането не бяха направени съществени изменения  и 

допълнения на проекта. Поради това, на основание чл. 78, ал.2 от Правилника,  
предлагам двете гласувания да се проведат в едно заседание.  

Има ли други предложения? Няма.  
Поставям на гласуване предложението двете четения да се проведат в едно 

заседание. 
 Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
Поставям на гласуване изменението и отмяната на разпоредби  на 

Наредбата  на първо четене.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 
Изменението на Наредбата на първо четене беше поставено на гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, 
Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова 
Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, 
Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: 
За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Нейко Генчев 
Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов 
Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав 
Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, 
Стоян Витанов Витанов: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Резултатът от гласуването беше следният: 31 „за”, „против” няма, 
„въздържал се” няма.  
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РЕШЕНИЕ № 751 
 
 На основание чл. 21, ал.2 във връзка с ч. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 78 
от Правилника за организацията и дейността на Великотърновския общински съвет и 
на неговите комисии и за взаимодействието му с общинската администрация, 
Великотърновски общински съвет извършва промени на първо четене в чл. 33 от 
Наредбата за реда за спиране, престой и паркиране на пътни превозни средства на 
територията на град Велико Търново, както следва: 
 

Било: 
Чл. 33, ал. 1 За спиране, престой, паркиране и/или преминаване на МПС и 

състави от ППС през паркове, градини и зелени площи на извършителите се налагат 
глоби в размер на 150 /сто и петдесет/ лева. 
 

Става: 
Чл. 33, ал. 1 За спиране, престой и/или преминаване на МПС и състави от ППС 

през паркове, градини и зелени площи на извършителите се налагат глоби в размер на 
150 /сто и петдесет/ лева. 
 

Ал. 2 на чл. 33 се отменя. 
 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Преминаваме към второ четене. Има 

ли предложения за промени във второ четене?  
Няма постъпили предложения за промени в проекта. Поради това, на 

основание чл. 79, ал.1 от Правилника, предлагам да гласуваме изменението и отмяната 
на разпоредбите на Наредбата  на второ четене анблок.  

Има ли други предложения? Няма.  
Поставям на гласуване  предложението за гласуване анблок. Гласуването е 

явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници. 
Предложението се приема с 29 „за”, „противв” няма, „въздържал се” няма.  
Поставям на гласуване изменението и отмяната на разпоредбите  на  

Наредбата на второ четене. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Изменението на Наредбата на второ четене беше поставено на поименно 

гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен 
Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, 
Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: 
За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов 
Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За.  
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Резултатът от гласуването беше следният: 28 „за”, „против” няма, 
„въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 752 
 
 На основание чл. 21, ал.2 във връзка с ч. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 79 
от Правилника за организацията и дейността на Великотърновския общински съвет и 
на неговите комисии и за взаимодействието му с общинската администрация, 
Великотърновски общински съвет извършва промени на второ четене в чл. 33 от 
Наредбата за реда за спиране, престой и паркиране на пътни превозни средства на 
територията на град Велико Търново, както следва: 
 

Било: 
Чл. 33, ал. 1 За спиране, престой, паркиране и/или преминаване на МПС и 

състави от ППС през паркове, градини и зелени площи на извършителите се налагат 
глоби в размер на 150 /сто и петдесет/ лева. 
 

Става: 
Чл. 33, ал. 1 За спиране, престой и/или преминаване на МПС и състави от ППС 

през паркове, градини и зелени площи на извършителите се налагат глоби в размер на 
150 /сто и петдесет/ лева. 
 

Ал. 2 на чл. 33 се отменя. 
 
 

ПО ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Промени по приходната и разходната част на 
Бюджета към 30.06.2017 г. на Община Велико Търново, Вх. № 1534/14.07.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промени по приходната и разходната 
част на Бюджета към 30.06.2017 г. на Община Велико Търново, Вх. № 1534 от 
14.07.2017г. 

ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по УТТП приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 9 беше подложено на поименно гласуване:  
Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-

Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов 
Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева 
Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Иван Александров Ангелов: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Нейко Генчев Генчев: За, 
Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, 
Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: 
За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Стоян Витанов 
Витанов: За, Цветанка Боянова Недева: За.  
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Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 753 - Приложение към протокола. 
 
 

ПО ДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Даване на съгласие Кмета на Община Велико 
Търново да направи предложение до министъра на финансите за трансформиране 
на средства от целевата субсидия за капиталови разходи в целеви трансфер за 
финансиране на текущи ремонти на общински пътища и на улична мрежа, Вх. № 
1535/14.07.2017 г. 
 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Даване на съгласие Кмета на Община 
Велико Търново да направи предложение до министъра на финансите за трансформиране 
на средства от целевата субсидия за капиталови разходи в целеви трансфер за 
финансиране на текущи ремонти на общински пътища и на улична мрежа, Вх. № 1535 от 
14.07.2017 г. 

ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по УТТП приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Всъщност, аз имам въпрос към Общинската 

администрация и е нормално тя да отговори, даже и да няма такова специално питане; 
нека да знае залата и да знае обществото: Защо това се налага и какво става с тези 
капиталови разходи? Вижте как е озаглавено: „средства от целева субсидия за 
капиталови разходи”. От тези капиталови разходи кои отпадат. Капиталови разходи - 
има заделени средства; ние вероятно сме гласували къде да отидат; и тези средства 
отиват за текущ ремонт.  

Второ, като гледам колко улици са изброени, все ми се струва, че един 
печматик ще мине,  ще позапълни дупките и догодина пак ще трансферираме или ще 
трансформираме от капиталови разходи в други. И тук, както каза г-жа Дончева, и бяхме 
малко иронизирани, наистина трябва дебат. Вижте пътя за Беляковец; ашколсун – дупки, 
накрая го преасфалтираха; вижте пътя към Ветринци, а може би има и други. Правим ли 
такива повърхностни ремонти, където - напукал се асфалтът, там нещо да закърпим, 
догодина пак и пак и пак и тези средства потъват наистина ненужно. Ние играем филма 
„Закърпване на положението”.  

Още веднъж: искам ясно да чуя от Администрацията (и не защото аз го 
искам): Кои капиталови разходи отпадат и второ: каква е разликата между текущ ремонт 
и основен ремонт (ако трябва да се образоваме) и в какво ще се състои този текущ 
ремонт – печматиг, закърпване или какво? Моля за отговор! 

Г-н МАРИЯН МАРИНОВ – директор на Дирекция „Бюджет и 
финанси”: Аз ще обясня от финансова гледна точка как изглеждат нещата. От тази 
година законът даде право на министъра на финансите по искане на общинските съвети 
да трансформират част от целевата субсидия за капиталови разходи в такава субсидия за 
текущи ремонти. Тъй като рехабилитацията и ремонтите на пътищата не винаги са 
основни, след анализ на Дирекция „ТСУ” се вижда, че голяма част от ремонтите са 
текущи. Т.е., ние вместо да се мъчим да отчитаме текущ ремонт като основен (тъй като 
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всички знаем, и г-н Витанов, Вие не по-зле от г-н Камарашев знаете какво е „текущ” и 
какво е „основен ремонт” и рехабилитация на пътна мрежа), затова Дирекция „ТСУ” 
предложи да се възползваме от тази законова възможност - да трансформираме тази 
субсидия и да отчетем разходите  по верния начин. Такава възможност до миналата 
година нямаше.  

Срокът за постъпване на предложенията в Министерството на финансите е 
до 15 септември. Сроковете бяха три, като ние искаме да хванем срока до 15 септември, 
за да може преди зимата да бъдат извършени тези текущи ремонти, които ще спестят за 
следващите години основните ремонти на тази пътна мрежа. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Г-н Маринов, с цялото ми уважение към Вас, това 
е някаква игра на думи. Извинявайте, хайде да вземем един рейс оттук и да тръгнем от 
изхода на Ресен към Градина и да стигнем до Водолей! Първо трябва да си вземем 
хапчета, за да не получим морска болест. Аз не виждам този път; не зная как ще го 
кръстите – „основен ремонт”, „текущ ремонт” -  да не се крием зад думите. Важното е 
какво се свършва. Вие казвате: „от финансова гледна точка министърът разрешил, ние се 
възползваме от тази работа”, но какво стои зад тези много на брой улици? Какво се 
прави, примерно, на ул. „Лазурна”, защото аз зная всяко камъче там; или на „Венета 
Ботева” какво става, на „Коледаров” какво става? Не съм удовлетворен от отговора.  

Освен това, г-н Маринов е прав за себе си, защото той го обяснява от чисто 
финансова гледна точка. Само че какво ще се получи на тези десетки улици, които се 
предвиждат за ремонт, какъвто и да е той? А пък това, че догодина ще спестим средства, 
хайде да видим дали ще спестим! Да сме живи и здрави! И тук, според мен, малко се 
изхвърлихте и поемете ангажимент, който не е Ваш и не се натоварвайте с него, защото 
ще питам Вас, а не някой друг.  

И питам за втори път: Ресен – Водолей? Защото там Дичин е заложен – 
180 000 лв. ли, колко отиват, а този път не го виждаме; там минват не зная колко на 
брой; каруци вървят, ще стане произшествие и после ще си чупим ръцете. 

Г-н СТАНИСЛАВ РАШКОВ: Този въпрос е разглеждан в три комисии. В 
нито една комисия нямаше „въздържал се”, в нито една комисия нямаше „против”.  

Учудвам се, г-н Витанов, Вие бяхте на тази комисия и г-н Маринов беше на 
тази комисия. Вие мълчахте и си решавахте кръстословици, а сега повдигате този 
въпрос. Възмутен съм! 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? Няма. 
Преминаваме към гласуване на основния въпрос. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 10 беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай 
Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков 
Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Йорданка 
Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 
Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: 
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За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, 
Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: 
За, Стефан Михайлов Стефанов: Въздържал се, Стефан Тодоров Стефанов: За, Стоян 
Витанов Витанов: Въздържал се, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, 2 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 754 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация и във връзка с чл. 89 от Закона за държавния бюджет на 
Република България за 2017 година, Великотърновски общински съвет дава съгласие 
Кмета на Община Велико Търново да направи предложение до Министъра на 
финансите за трансформиране на средства от целевата субсидия за капиталови разходи 
по чл. 51 от ЗДБРБ за 2017 г. в размер на 508 720 лв. в целеви трансфер за финансиране 
разходите на общината за извършване на неотложни текущи ремонти на общински 
пътища и на улична мрежа, както следва: 

1. Наименование на обектите на капиталови разходи, за които се предлага 
намаление на финансирането: 

 
 
 
 
§ 

 
 
 

Наименование на обекта 

 
 

Размер на 
средствата от 

целевата субсидия за 
капиталови разходи 
за обектите в лева 

Размерът на 
средствата от 

целевата субсидия 
за капиталови 

разходи, 
определена с чл. 
51 от ЗДБРБ, за 

които се предлага 
трансформация в 

% 
51-06 Реконструкция улична мрежа 508 720  33,94 % 

 Общо: 508 720 33,94 % 
 
 

2. Наименование на обектите за текущ ремонт, за които се предлага 
финансиране с трансформираната целева субсидия за капиталови разходи: 

 
 
 
§ 

 
 
 

Наименование на обекта 

 
 

Размер на 
средствата с 
които ще се 
финансират 
разходите за 

обектите в лева 

Размерът на 
средствата от 

целевата субсидия 
за капиталови 

разходи, 
определена с чл. 51 
от ЗДБРБ, за които 

се предлага 
трансформация в 

% 



Протокол № 30  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 27.07.2017 год 
 
 

28 
 

10-30 
Текущ 
ремонт 

Улици в кв.”Бузлуджа” и кв. "Зона 
- В" 
ул. “ Иларион Драгостинов”, ул. “ 
Стоян Коледаров”,   ул. ” 
Лазурна”,    ул. ” Венета Ботева“ 
Улици в кв.” Колю Фичето”: ул. ” 
арх. Георги Козаров” 
Улици в централна част : ул. “П. 
Яворов”,  ул. “ Ниш “, ул. “ 
Йоновка”, ул. “Тодор Балина”, 
  ул. “Мармарлийска”,  ул. 
"Константин Кисимов", 
ул."Рафаил Михайлов", ул. "Княз 
Дондуков - Корсаков", ул."Юрий 
Гагарин",  ул."Мизия" ул."Трети 
март", ул. "Момина крепост", 
ул."Баба Мота", ул."Ангел 
Кънчев", ул."Филип Тотю", 
ул."Бойчо Войвода", ул."Ален 
мак", ул."Гео Милев", ул."Сергей 
Румянцев", ул."Негованка", 
ул.“Еделвайс“, ул.“Мария Кирова“,  
ул.“Мургаш“. 
Улици в кв.”Асенов”:  ул. 
”Ксилифорска”,  ул."Цар Иван 
Асен ІІ",  ул."Трапезица",  ул. 
"Първи май "  
Улици в кв.”Света гора”:  
ул.“Димитър Найденов”,  
ул."Сливница", ул.”Теодосий  
Търновски” 
Междублокови пространства в 
кварталите - алеи, паркинги и др. 

320 000  
 

21,35 % 

10-30 
Текущ 
ремонт 

Общински път VTR 1012  “/път ІІІ-
504/ - с.Водолей – с.Дичин - 

(граница с община Павликени)“, 
Общински път VTR 2002 "/ път ІІІ-

303 / - с.Пушево - с.Шемшево", 
общински път VTR 1006  " / път  І-

4 / - депо строителни отпадъци - 
с.Леденик"     

188 720 12,59 % 

 Общо: 508 720 33,94 % 
 



Протокол № 30  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 27.07.2017 год 
 
 

29 
 

ПО ЕДИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Участие на Община Велико Търново във 
фонд „Общинска солидарност“-целева дейност към НСОРБ, Вх. № 1536/14.07.2017 
г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Участие на Община Велико Търново 
във фонд „Общинска солидарност“ - целева дейност към НСОРБ, Вх. № 1536 от 
14.07.2017 г. 

ПК по БФ приема предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Подлагама на гласуване предложението по точка 11. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 11 беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай 
Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков 
Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина 
Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, 
Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов 
Маринов: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николен Веселинов 
Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, 
Стефан Тодоров Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 755 
 
 На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, чл. 31, ал. 6 от устава на НСОРБ и 
Правилника за устройството и дейността на фонд „Общинска солидалност“, приет с 
Решение № 2 от Протокол № 35 от 30.01.2015 г. на УС на НСОРБ, Великотърновски 
общински съвет: 
 

1. Определя участието на Община Велико Търново във фонда „Общинска 
солидарност“ с годишна вноска за 2017 г. в размер на 300,00 лв. 

2. Възлага на Кмета на Общината да внесе определената в т. 1 вноска във фонда. 
 
 
ПО ДВАНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО:  Съгласие за кандидатстване на Община 
Велико Търново с проект „Изграждане на комплекс от социални услуги за деца“ по 
ОП „Региони в растеж“ 2014-2020, Вх. № 1540/14.07.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Съгласие за кандидатстване на Община 
Велико Търново с проект „Изграждане на комплекс от социални услуги за деца“ по ОП 
„Региони в растеж“ 2014-2020, Вх. № 1540 от 14.07.2017 г. 

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по ЗСД, ПК по ОС приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
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Изказвания няма. 
Гласуваме предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-

Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов 
Узунов: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов 
Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян 
Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, 
Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Нейко Генчев Генчев: За, 
Николай Илчев Илиев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, 
Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров 
Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 24 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 756 
 

На основание чл. 21, ал.1, т.8 и т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет 
декларира, че: 

1. Дава съгласие Община Велико Търново да кандидатства с проект „Изграждане 
на комплекс от социални услуги за деца“ по ОП „Региони в растеж“ 2014-2020, 
Приоритетна ос 5 „Регионална социална инфраструктура“ наименование на 
процедурата BG16RFOP001-5.001 „Подкрепа за деинституционализация на 
грижите за деца“ и изгради предвидените социални услуги, съгласно Карта на 
услугите за подкрепа в общността и в семейна среда и Карта на резидентните 
услуги. 

2. За нуждите на социалните услуги се определя недвижим имот частна общинска 
собственост, /АОС № 5800/02.01.2014 год./ - сграда бивша детска ясла с четири 
корпуса, находящ се в урбанизирана територия на гр. Велико Търново, ж.к. 
„Кольо Фичето“, ул. „Симеон Велики“ № 3, а именно поземлен имот с 
идентификатор № 10447.502.41 по кадастралната карта и кадастралните 
регистри на град Велико Търново. 

3. До приключване на строително – ремонтните работи по изпълнението на 
настоящият Проект, ще стартира създаването на съответните услуги. 

4. Социалните услуги, ще бъдат поддържани минимум 5 години след датата на 
приключване на дейностите по Проекта и верификация на искането за 
окончателно плащане от страна на УО. 

5. Предназначението на сградата/помещенията, обект на интервенцията по Проекта 
няма да бъде променяно за период не по-малък от 5 години, след датата на 
приключване на дейностите на Проекта и верификация на искането за 
окончателно плащане от страна на УО. 

6. Поема ангажимент, че до вторият краен срок за кандидатстване ще представи 
Проектни предложения за всички услуги, които са предвидени да се изградят от 
конкретния бенефициент, съгласно Карта на услугите за подкрепа в общността и 
в семейна среда и Карта на резидентните услуги. 
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ПО ТРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Регистриране на разкрити социални 
услуги, функциониращи детски ясли и детска млечна кухня на територията на 
Община Велико Търново в регистър БУЛСТАТ, Вх. № 1539/14.07.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Регистриране на разкрити социални 
услуги, функциониращи детски ясли и детска млечна кухня на територията на Община 
Велико Търново в регистър БУЛСТАТ, Вх. № 1539 от 14.07.2017 г. 

ПК по НПУОР, ПК по ЗСД приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване на основния въпрос. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, 
Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: 
Въздържал се, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, 
Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: 
За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Нейко Генчев Генчев: 
За, Николай Илчев Илиев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов 
Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав 
Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, 
Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 757 
 

На основание § 1, т. 10а от Кодекса на труда, както и във връзка с чл. 18а, ал. 1 и 
ал.2 от Закона за социално подпомагане,чл.8, ал. 1 и ал. 2, чл. 36, ал. 1 и ал. 4, т. 4 и ал. 
6 от Наредба № 26 от 18.11.2008 г. за устройството и дейността на детските ясли и 
детските кухни и здравните изисквания към тях, както и във връзка с Протокол от 
извършена проверка с изх. № ПР 1708007/20.03.2017 г. и предписание от Изпълнителна 
агенция „Главна инспекция по труда“, Великотърновски общински съвет   

1. Дава съгласие за целите на осигурителното и данъчно законодателство да се 
регистрират в Регистър БУЛСТАТ, следните социални услуги, детски ясли и 
детска млечна кухня на територията на община Велико Търново с МОЛ 
съответния Ръководител, както следва: 

- Дом за стари хора „Венета Ботева”, гр. Велико Търново, ул. „Иларион 
Драгостинов” № 3; 

- Дом за стари хора „Св. Иван Рилски” с. Балван, общ. Велико Търново; 
- Дом за пълнолетни лица с умствена изостаналост, с. Церова кория, ул. „Първа”    

№ 2, общ. Велико Търново; 
- Дом за пълнолетни лица с умствена изостаналост, с. Пчелище,                                

ул. „Четиринадесета” № 26, общ. Велико Търново; 
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- Кризисен център за деца жертва на трафик и/или насилие, с. Балван, общ. 
Велико Търново; 

- Център за социална рехабилитация и интеграция за лица с психични 
разстройства и интелектуални затруднения, гр. Велико Търново, ул. „Бузлуджа” 
№ 1; 

- Център за социална рехабилитация и интеграция за възрастни и лица с 
увреждания над 18 години, гр. Велико Търново, ул. „Бойчо Войвода” № 1; 

- Дневен център за деца с увреждания „Дъга“, гр. Велико Търново, ул. „Георги 
Измирлиев” № 2; 

- Център за настаняване от семеен тип за деца без увреждания, гр. Велико 
Търново, ул. „Никола Габровски” № 49, източно крило; 

- Център за настаняване от семеен тип за пълнолетни лица с умствена 
изостаналост, гр. Велико Търново, ул. „Никола Габровски” № 49, западно крило; 

- Център за настаняване от семеен тип за деца без увреждания I, гр. Велико 
Търново, ул. „Цветарска” № 14, етаж 2; 

- Център за настаняване от семеен тип за деца без увреждания II, гр. Велико 
Търново, ул. „Цветарска” № 14, етаж 3; 

- Център за настаняване от семеен тип за младежи с увреждания I, гр. Велико 
Търново, ул. „Ил. Драгостинов” № 3 А, вход А; 

- Център за настаняване от семеен тип за деца без увреждания II, гр. Велико 
Търново, ул. „Ил. Драгостинов” № 3 А, вход Б; 

- Център за настаняване от семеен тип за деца без увреждания III, гр. Велико 
Търново, ул. „Колоня Товар” кв. 545; 

- Преходно жилище за възрастни хора с умствена изостаналост „Надежда“,           
с. Церова кория, ул. „Първа“ № 2, общ. Велико Търново; 

- Защитено жилище за лица с умствена изостаналост I, гр. Дебелец,                       
ул. „Александър Стамболийски” № 1, общ. Велико Търново; 

- Защитено жилище за лица с умствена изостаналост II, гр. Дебелец,                     
ул. „Александър Стамболийски” № 1, общ. Велико Търново; 

- Защитено жилище за лица с умствена изостаналост I, с. Церова кория,                
ул. „Втора“ № 26, общ. Велико Търново; 

- Защитено жилище за лица с умствена изостаналост II, с. Церова кория, „Втора“ 
№ 26 „А“ , общ. Велико Търново; 

- Защитено жилище за лица с умствена изостаналост, с. Пчелище,                          
ул. „Четиринадесета“ № 26, общ. Велико Търново; 

- Детска ясла „Пролет”, гр. Велико Търново, ул. „ Мария Габровска” № 5; 
- Детска ясла „Мечо Пух-3”, гр. Велико Търново, ул. „ Вела Пискова” № 21; 
- Детска ясла „Щастливо детство”, гр. Велико Търново, ул. „Освобождение”  

№ 73 А; 
- Детска ясла „ Слънце”, гр. Велико Търново, ул. „ Мизия” № 1; 
- Детска ясла „ Зорница”, гр. Дебелец, ул. „ Петър Мазнев” № 2, общ. Велико 

Търново; 
- Детска млечна кухня, гр. Велико Търново, ул. „ Марно поле” № 21; 
- Домашен социален патронаж – Велико Търново, гр. Дебелец, ул. „Стефан 

Караджа” № 25, общ. Велико Търново. 
2. Създадения с т. 21 от Решение № 997/06.03.2003 г. на Общински съвет – 

Велико Търново, изменено с Решение № 730/27.06.2013 г. на 
Великотърновски общински съвет Център за социални услуги като 
второстепенен разпоредител с бюджети да осъществява комплексно 
финансово – счетоводно обслужване на отделните структурни звена 
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попадащи в обхвата на ЦСУ независимо от техния юридически статут, както 
следва: 

- Домове за стари хора; 
- Домове за възрастни хора с умствена изостаналост; 
- Защитени жилища; 
- Кризисен център; 
- Центрове за настаняване от семеен тип; 
- Преходно жилище; 
- Наблюдавано жилище; 
- Центрове за обществена подкрепа; 
- Центрове за социална рехабилитация и интеграция; 
- Дневни центрове за деца с увреждания; 
- Дневен център за стари хора; 
- Дневен център за възрастни хора с увреждания; 
- Домашен социален патронаж; 
- Клубове на пенсионера и инвалида; 
- Центрове за работа с деца и младежи; 
- Детски ясли; 
- Детска млечна кухня; 
- Здравни кабинети в детски градини и училища, 

както и финансово – счетоводно обслужване на програми и проекти в сферата на 
социалните и здравни дейности.; 
3. Единното финансово-счетоводно обслужване на отделните структурни звена 

към централното звено Център за социални услуги - второстепенен 
разпоредител с бюджети към Община Велико Търново, да се извършва чрез 
разкритата банкова сметка на централното звено (ЦСУ). 

4. Регистрацията на структурните звена към Център за социални услуги по т. 1, 
да бъде извършена считано от 01.01.2018 год. 

 
 

ПО ЧЕТИРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Провеждане на извънредно 
заседание на общото събрание на „Асоциация по ВиК на обособената територия, 
обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр. В. Търново, 
Вх. № 1547/18.07.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Провеждане на извънредно заседание 
на Общото събрание на „Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от 
„Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр. В. Търново, Вх. № 1547 от 
18.07.2017 г. 

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС  приемат 
предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
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Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела 
Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: 
За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен 
Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, 
Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов 
Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан 
Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, 
Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 30 „за”, „против”, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 758 
 

На основание чл.21, ал.1, т.15 от ЗМСМА във връзка с чл.198е, ал.3 и ал.5 от 
Закона за водите и  чл. 20, ал. 3 от Правилника за организацията и дейността на 
асоциациите по водоснабдяване и канализация, Великотърновски общински съвет:  

I. Оправомощава представителя на Община Велико Търново в  Асоциацията по 
ВиК – Кмета на общината, при провеждане на Общото събрание на Асоциацията на 
10.08.2017 год. от 11:00 часа в гербовата зала на Областна администрация - Велико 
Търново да гласува по предложения дневен ред по следния начин: 

По т.1 от дневния ред - Приемане на решение за препоръчителния размер на 
вноската на държавата в бюджета на Асоциация по ВиК на обособената територия, 
обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр.Велико Търново за 
2018 г, в размер на 15 000 /петнадесет хиляди/ лв., на основание чл. 20, ал. 3 от 
Правилника за организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и 
канализация 
–  да гласува „за“. 

По т.2 от дневния ред – Други – при обсъждане на възникнали въпроси във 
връзка с бъдещата дейност на Асоциацията по ВиК – да гласува съобразно интересите 
на Община Велико Търново. 

II. В случай, че Кмета на Община Велико Търново не може да вземе участие в 
заседанието на Общото събрание, насрочено за 10.08.2017 год., определя за негов 
заместник проф. Георги Камарашев – Заместник - кмет  „Строителство и устройство на 
територията ” в Община Велико Търново, който да гласува по посочения в настоящото 
решение начин. 

 
 

ПО ПЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Покана от Съвета на директорите на 
МОБАЛ „Д-р Стефан Черкезов“ АД, гр. В. Търново за свикване на извънредно 
Общо събрание на акционерите на дружеството, Вх. № 1543/14.07.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Покана от Съвета на директорите на 
МОБАЛ „Д-р Стефан Черкезов“ АД, гр. В. Търново за свикване на извънредно Общо 
събрание на акционерите на дружеството, Вх. № 1543/14.07.2017 г. 

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по ЗСД приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
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Гласуваме предложението по точка 15. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-

Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов 
Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева 
Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, 
Нейко Генчев Генчев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: 
За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов 
Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: Против, Стефан Тодоров Стефанов: За, 
Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 26 „за”, 1 „против”, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 759 
 

1.На основание чл. 21, ал.1, т.23  от ЗМСМА, във връзка с чл.221, т.4 и т.5 и чл. 
226 от ТЗ, чл. 2, чл.12, ал. 1 и чл. 36 от Наредбата за управление и упражняване правата 
на собственост върху общинската част на капитала на търговските дружества, 
Великотърновски общински съвет възлага на представителя на Община Велико 
Търново в извънредното Общо събрание на акционерите на "МНОГОПРОФИЛНА 
ОБЛАСТНА БОЛНИЦА ЗА АКТИВНО ЛЕЧЕНИЕ "Д-Р СТЕФАН ЧЕРКЕЗОВ"АД, 
гр.Велико Търново с ЕИК 104510514 на 07.08.2017г. да гласува съобразно дневния ред, 
както следва:   

По  т.1 от дневния ред – да се гласува „за”, 
По  т.2 от дневния ред – да се гласува „за” и 
По  т.3 от дневния ред – да се гласува „за”. 
2. На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, във връзка с чл.221, т.4 и т.5 и чл. 

226 от ТЗ, чл. 2, чл.12, ал. 1 и чл. 36 от Наредбата за управление и упражняване правата 
на собственост  върху общинската част от капитала на търговските дружества, 
Великотърновски общински съвет възлага на представителя на Община Велико 
Търново да подготви доклад и внесе информация за взетите решения по всички точки 
от дневния ред на 08.08.2017г.  /следващия ден/ след проведеното извънредно  Общо 
събрание на акционерите на  "МНОГОПРОФИЛНА ОБЛАСТНА БОЛНИЦА ЗА 
АКТИВНО ЛЕЧЕНИЕ "Д-Р СТЕФАН ЧЕРКЕЗОВ"АД, гр.Велико Търново с ЕИК 
104510514  на 07.08.2017г. 

3. На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, във връзка с чл.221, т.4 и т.5 и чл. 
226 от ТЗ, чл. 2, чл.12, ал. 1 и чл. 36 от Наредбата за управление и упражняване правата 
на собственост  върху общинската част от капитала на търговските дружества, 
Великотърновски общински съвет определя за представител на Община Велико 
Търново в извънредно Общо събрание на акционерите на „МНОГОПРОФИЛНА 
ОБЛАСТНА БОЛНИЦА ЗА АКТИВНО ЛЕЧЕНИЕ „Д-Р СТЕФАН ЧЕРКЕЗОВ” АД – 
гр.Велико Търново, с ЕИК 104510514, на 07.08.2017г., проф. Георги Василев 
Камарашев, ЕГН ххххххх, л.к. № хххххххххх, Заместник-кмет „Устройство на 
територията и развитието” на Община Велико Търново. 
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ПО ШЕСНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Промяна на Учредителния акт на 
търговското дружество „Обредни дейности“ ЕООД, Вх. № 1537/14.07.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промяна на Учредителния акт на 
търговското дружество „Обредни дейности“ ЕООД, Вх. № 1537 от 14.07.2017 г. 

Колеги, има доста поправки по този Учредителен акт. Моля, всички 
управители да прегледат учредителните си актове, за да не се налагат такива поправки. 

Давам думата на г-жа Гергана Евтимова. 
Г-жа ГЕРГАНА ЕВТИМОВА: Предложението  е направено във връзка с 

настъпили промени в обстоятелствата по партидата в дружество „Обредни дейности”, 
които съответно не са били отразени в текста на Учредителния акт. Учредителният акт 
беше разгледан на няколко от нашите комисии и имаше доста забележки по отношение 
на неговия текст.  

Тъй като този текст е правен преди много години, предлагам да отменим 
точката и за следващото заседание на Общинския съвет да предложим изцяло нов 
редактиран текст на Учредителния акт, който да отразява абсолютно всички текущи, и 
изобщо всички, направени промени в обстоятелствата на дружество „Обредни дейности” 
ЕООД. 

Предложението е от мен и от г-н Росен Иванов. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изцяло подкрепям предложението на г-

жа Евтимова и на г-н Росен Иванов.  
Наистина е необходимо да се прегледат всички учредителни актове. Г-жо 

Йонкова, моля, изискайте, проверете, ако имате нужда от помощ, ще помогнем с каквото 
трябва! 

Ако няма други изказвания, подлагам на гласуване процедурата „отлагане на 
разискванията”. 

Предложението за отлагане се приема с 30 „за”, „против” няма, „въздържал 
се” няма. 

 
ПО СЕДЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на информация за 
дейността на търговско дружество „Пазари – Велико Търново“ ООД – гр. В. 
Търново, в което Община Велико Търново е съдружник, Вх. № 1541/14.07.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Приемане на информация за дейността 
на търговско дружество „Пазари – Велико Търново“ ООД – гр. В. Търново през 2016 г., в 
което Община Велико Търново е съдружник, Вх. № 1541 от 14.07.2017 г. 

ПК по ИВСПИЕСМВ и ПК по БФ приемат информацията. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: С риск да се засрамя, ще се върна години назад, 

когато „Пазари” беше общинско предприятие. И като община, и като администрация, и 
като Общински съвет започнахме поетапна реконструкция. През 1999 г. идват избори, 
саботаж от общински съветници; не мина с един глас - поредните 300 000 лв., които ние 
трябваше да вложим там. Тогава се помъчихме да браним, докато някои трупаха стаж за 
пенсия, някои се помъчиха да бранят интересите на общината.  
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В края на 2000 г. - Пенчо Коджабашев – управител, бруто прихода на ОП 
„Пазари” беше 800 000 лв., с тези локални пазари, примерно на Бузлуджа и на Битака. 
Умножете тези 800 000 лв. по колкото години са досега.  

През 2001 г. беше създадено дружеството. Години наред ние не получаваме 
нищо. Да, никой не може да отрече - подземен паркинг, супермаркет, надземен паркинг, 
само че на ниво „нула”, освен така нареченото „Пето авеню”, нищо друго. Тарабите, 
щайгите, брезентите, кал (Вървете да видите какво е сега в дъжда!) и нула приходи на 
общината. Да, води се по някакви сметки, че имаме заедно със съдружника около 
3 000 000 лв. но ние от сесия на сесия приемаме такъв отчет и дотам. Коментирахме го в 
комисията, докато си решавах судокото: „Дайте да видим какво да правим!”. Поне на 
една от сесиите да излезем - дали контактна група, дали представител на общината, дали 
кметът – да седнат отново и да говорят. Даже се чуха и думи, как ние сме виновни, 
затова че реконструкцията на пазара не продължава. Кажете ми един град, в който 
пазарът е в такова състояние; говоря за тази част, в която е зеленчуковият пазар. И ние 
си приемаме отчетите и дотам. Ние, като комисия, аз не мога да си спомня - мисля, че 
нямаше никакво изкристализирало решение; само коментирахме вариантите и дотам. 
Мисля, че ние трябва да вземем сега  някакво решение, макар и старт на решаване, на 
отпушване на този проблем. Какво правим оттук нататък; това са 18 – 19 години? И това 
ми е молбата и това ми е предложението: за полемика (да не казвам „дебат”) „Какво да 
направим?”. Отчетът е ясен, цифрите са ясни. 

Г-н СТАНИСЛАВ РАШКОВ: Казусът е много сложен. Сега приемаме 
информацията на „Пазари”, в което ние сме акционери с 49 %. Нямаме основание да не я 
приемем, тя е с положителен резултат.  

Ако разглеждаме глобално въпроса, в основата, като виновност на нещата, 
стои община Велико Търново. Ако вземете Учредителния акт, там пише: „Етапи ІІ, ІІІ, 
ІV”, които де факто ние ги блокираме, защото не ги изпълняваме. Всяка година ние 
обсъждаме как да се разпредели печалбата, която има. Тя е 3 000 000 лв., сега в момента 
също има нова печалба от 300 000 лв. и там вече проблемът увисва. Ние искаме да 
вземем част от тези пари и гласуваме за разпределение на печалбата според процентите. 
„Пазари” искат друго - да се инвестират, реинвестират в решаване на етапите – ІІ, ІІІ, ІV 
– както е по Учредителния акт. Това решение трябва  да се вземе със 75 %. Никой не 
може да вземе решение за разпределение на печалбата и тя се трупа, трупа и т.н.  

Тук е прав г-н Витанов: не бива да търпим повече това нещо, но няма да го 
решим тук. Няма да го реши и някаква контактна група. Трябва общината, в лицето на 
кмета, с негови партньори, съветници и т.н. да направят една среща и да намерят 
оптималната форма за решаване на нещата по Учредителния акт на търговското 
дружеството. Затова аз апелирам ръководството на общината да се заемат по-сериозно с 
този проблем, да видят какви хора им трябват около тях, да седнат на масата на 
разговорите - така наречената „тиха дипломация”, и да излязат пред нас с конкретно 
решение, за да решим проблема за в бъдеще. Явно е, че по този начин може да минат 
години наред и да не се решават нещата.  

Сега нека да приемем информацията! Тя е положителна, тя е добра; това е 
единственото търговско дружество, според мен, на което ние сме партньори и което 
редовно и много задълбочено изпраща съответната  информация.  
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Друг е въпросът, че ние нищо не печелим. Но този проблем трябва да се 
реши точно по този начин. Каквато и контактна група да изберем тук, каквото да правим, 
не всички знаят за какво става дума, не познават нормативната база. Трябва тиха 
дипломация – кметът, неговият заместник, неговите съветница, сядат на масата и 
решават проблема и ни предлагат и ние вземаме решение. 

Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Наистина, това е много стара тема. Г-н Витанов е 
запознат от самото начало на учредяването на дружеството с неговата съдба и като 
общински съветник също е упражнявал контрол и влияние върху това дружество, чрез 
Общинския съвет естествено.  

Въпросът е сложен. Ще подчертая това, което каза и г-н Рашков: на този 
етап ние приемаме информация. Това, което трябва да се обсъди, трябва да бъде на ниво 
„Общо събрание на търговското дружество”. Органът, който приема официално отчета 
на дружеството, съответно снема отговорност от управителя на дружеството, е Общото 
събрание. На този етап ние не разглеждаме темата на това, как Общинският съвет ще 
упълномощи своя представител да гласува на Общото събрание, т.е. какво решение ще 
вземе Общинския съвет, а приемаме информацията като такава. 

 И г-н Витанов, и колегите, които бяха на Икономическа комисия и на 
Бюджетна комисия, си спомнят, че тази информация беше доста дълбоко обсъдена и ние 
видяхме, че сме в патова ситуация, грубо казано. Единият партньор не може да вземе 
решение без другия партньор. Интересите на двата партньора са едновременно 
еднопосочни и едновременно са разнопосочни. Интересът на дружеството е да се 
довършат етапи ІІ, ІІІ и ІV, което подчерта и г-н Рашков; което казах и аз на комисия. 
Това е предмет на дружествения договор. Т.е., в момента, в който община Велико 
Търново е станала съдружник в това дружество, тя е приела факта за завършването на 
етап ІІ, ІІІ и  ІV. От друга страна, нормално е община Велико Търново да търси 
разпределение на печалба, тъй като основната функция на участието й е освен 
функционирането на пазара да извлича и дивиденти от разпределение на печалбата.  

Така че, ако желаете,  аз предлагам точката да бъде приключена с приемане 
на информацията. Оттам нататък, дали ще е контактна група, дали ще е Икономическа 
комисия или какъвто искате формат да се направи, да се продължи напред. Естествено, 
това ще стане с кмета, защото без кмета няма как да се получи това. 

Г-н СТЕФАН МИХАЙЛОВ: Моето изказване е в потвърждение на 
предните две: хайде да се насочим към информацията, да я приемем и оттам нататък, ако 
искаме нещо да правим, на следващата сесия някой да направи предложение, защото ще 
влезем в едни дебати…  

Г-н Рашков каза нещата, както ги вижда той, които на 90 % са верни; г-н 
Иванов каза неща, които също са верни, но за да не правим такива грешки, предлагам да 
спрем дебатите по тази тема, да приемем информацията и на следващата сесия вече да 
имаме конкретно предложение: контактна група ли ще бъде; макар че моето мнение е, че 
ние си имаме представител,  определен от  Общинския съвет – той се казва г-н Михов. 
Има решение на Общинския съвет, което казва, че за всяко Общо събрание трябва да се 
избира човек от Общинския съвет. Аз на комисията предложих това да е г-н Росен 
Иванов, това не се прие, но виждате ли, пак влизаме в дебат. Нека да приемем 
информацията, а после вече да мислим, наш представител ли ще бъде, защото според 
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мен, г-н Рашков, тихата дипломация няма да свърши работа, трябва да бъде официално. 
Когато има Общо събрание, избираме си нашия представител, нашият представител 
отива и казва: „Дайте да видим, какво правим!”.   

Г-жа СНЕЖАНА ДАНЕВА: Ние имаме покана за Общо събрание, мисля, 
че на 17 август, като там липсваше точка за разпределение на печалбата. Ние изпратихме 
писмо, с което желаем тази точка да бъде включена в дневния ред и това Общо събрание 
да се отложи и да се насрочи следващо с нова точка, но все още нямаме официален 
отговор на това писмо, така че това може да бъде повод. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Съгласно дружественият договор общо 
събрание се свиква чрез писмени покани. Прави се покана до община Велико Търново, в 
която се казва: „Желаете ли на 17 август да има Общо събрание?”. Общината отговаря: 
„Желаем./ Не желаем”. Ако желаем, се прави. Общината е отговорила, че иска да има 
допълнителна точка и предлага, за да се добави допълнителна точка, да бъде отложено, 
примерно за септември. Когато бъде насрочено Общото събрание официално, тогава ще 
се проведе заседание на Великотърновския общински съвет, на което трябва да се 
разгледат точките, ние да дадем мандат как да се гласува и когато се даде мандат, трябва 
да се определи и самия представител на общината. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Никой не оспорва, че ние ще гласуваме тези 
цифри. Само че, колеги, какво се чу извън това: Ами, дайте после, на следващо заседание 
на Общинския съвет!”. Кой ще вкара точката, каква точка ще бъде? Какъв беше 
проблемът? Знае се дискусията в комисията, знае се за какво става дума, какъв беше 
проблемът някой да предложи едно изречение. Тези тайни преговори много ми миришат 
на задкулисие. Според  мен, кметът да отиде, да ги покани, да дойдат тук 
съсобствениците и да разговарят. Ако искат, пред журналисти да разговарят. С тези 
изречения: „следващата сесия или по-следващата”…  

Хайде да видим каква точка ще включим в дневния ред на следващата сесия! 
Аз предлагам точка от дневния ред: „Обсъждане състоянието и бъдещето на „Пазари -  
Велико Търново”ООД. Г-н Председател, подложете го на гласуване! Без някакво 
решение на Общинския съвет ще остане в пространството и в протокола. 

 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Колеги, отново да уточня: има покана за 

Общо събрание. След обсъждане с община Велико Търново, Общото събрание ще се 
насрочи. Т.е., когато се насрочи Общото събрание, трябва да проведем заседание на 
Общинския съвет, в което да уточним точките и начина на гласуване. Според мен, тогава 
е мястото, времето и пространството, в което да обсъдим как да гласуваме и по какъв 
начин да се развива „Пазари” според нас, като съдружник в това дружество. В момента 
ние се запознаваме с една информация; нищо повече. Единственото място, където може 
да се реши съдбата на „Пазари”, е Общото събрание. Ако щем и всяка сесия да правим 
тук разисквания, дебати, обсъждания на пазарите; ако щем и на пазарите в Силистра да 
правим обсъждане, все същата ще е точката.  

Така че, ако искате, нека да изчакаме да видим отговора на съдружника 
„Магро маркет”. Когато получим отговор, кметът да проведе с тях един разговор и да се 
направи тази среща възможно най-скоро. И вече оттук нататък ние трябва да вземем 
решение, какво трябва да искаме ние като Общински съвет: дали да изпълним това, 
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което е предвидено в Учредителния акт – довършване на етапите, или да искаме 
разпределение на печалбата. Но това е мястото, когато обсъждаме нашето участие в 
Общото събрание.  

Така че, г-н Витанов, не виждам смисъл да обсъждаме на следващото 
заседание „Пазари”, както Вие току-що предложихте. Аз мисля, че до следващото 
заседание ще има някакъв отговор от „Магро Маркет”. Ако искате, на следващата сесия 
да ви запозная процедурно има ли писмо, или няма и така да процедираме. 

Г-н СТЕФАН МИХАЙЛОВ: Ние всъщност говорим за едно и също нещо, 
а спорим. Не виждам смисъл да продължаваме да го правим. Доколкото разбрах, ще 
трябва да има извънредно заседание. Ако го насрочат за 20 август, ще трябва да правим 
извънредно заседание – така разбирам.  

Прав е г-н Витанов, че ние трябва да имаме някакво решение дотогава - 
избираме ли, или не избираме представител. Ще чакаме да ни поканят и тогава ще 
почнем да мислим? Вариантите са ясни: разпределение на печалбата, ІІ, ІІІ етап, 
продаване на акциите; ние нямаме сто варианта. Той предложи да го дебатираме и да 
имаме становище, а те ако ни поканят, поканят, ако не ни поканят, да не го правим.  

И отново казвам:  нека да прекратим дебата и да гласуваме информацията, 
защото се отклонихме много от точката! 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Г-н Витанов, да гласуваме ли Вашето 
предложение? 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Не, оттеглям го. 
Г-н СТАНИСЛАВ РАШКОВ: Вероятно не съм разбран правилно. Когато 

казах „тиха дипломация”, не значи задкулисно. Каквито и общи събрания да направим, 
когато имаме различно мнение - общината и съответните партньори, никакво решение 
няма да вземем. Точното това е срещата преди това на кмета, на група със съответните 
наши партньори.  На Общото събрание трябва да отидем с еднакво мнение; 75 % няма 
как да се съберат. Каквото и да решим тук, не сме ли го съгласували предварително… 
хайде да не е тиха дипломация, но предварително, преди да отидем на Общото събрание, 
ние трябва да сме наясно с тях, да намерим общ език в едното направление, в другото 
направление.  

Сега нека да гласуваме; и трябва да гласуваме, защото информацията 
наистина е положителна и състоянието на търговското дружество е положително! 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване основния 
въпрос: „Приемане на информация за дейността на търговско дружество „Пазари – 
Велико Търново“ ООД – гр. В. Търново през 2016 г., в което Община Велико Търново е 
съдружник”. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 
съветници. 

Информацията се приема с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 760 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общинският съвет 
приема за сведение информацията за резултатите от дейността на търговското 
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дружество „Пазари-Велико Търново” ООД - гр.Велико Търново, ЕИК 104591929 за 
2016 г. в което Община  Велико Търново е съдружник. 
   
 
ПО ОСЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на анализ на правното 
състояние, начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на 
общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, с. Къпиново, Вх. № 
1550/19.07.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Приемане на анализ на правното 
състояние, начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на общински 
нежилищен имот, със стопанско предназначение, с. Къпиново, Вх. № 1550 от 
19.07.2017г. 

Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 18 беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова 
Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, 
Нейко Генчев Генчев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: 
За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов 
Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Цветанка 
Боянова Недева: За.  

Предложението се приема с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 761 
 

На основание чл.3, ал.3, т.2, чл.4, ал.4, чл.31, ал.1 и чл.32, ал.3, т.1 от ЗПСК, 
чл.21, ал.1,т. 8 от ЗМСМА, чл.45 от ЗДДС, чл.5 и чл.6 от Наредбата за търговете и 
конкурсите и свое решение № 721 / 29.06.2017 г. (ДВ, бр.57/2017 г.), Великотърновски 
общински съвет: 

1. Приема анализ на правното състояние и определя начална цена в размер на 65 
424 лева, в която не е включена стойността на дължимия ДДС, за продажба на 
общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, представляващ: „Застроен 
УПИ ІІ-450 от кв.25 по ПУП-ПР на с.Къпиново, заедно с построената в него сграда ( 
бивше училище )” собственост на Община Велико Търново. Сделката се облага 
частично с ДДС. 
 2. Определя начин за продажба на посочения в т.1 обект чрез публичен търг с 
явно наддаване, при стъпка на наддаване в размер на 3 270 лева . 
 3. Търгът да се проведе при следните условия: дата на търга – на 21-вия ден след 
датата на обнародване на това решение в "Държавен  вестник", като в случай че 21-вият 
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ден съвпада с неработен ден търгът ще се проведе в първия следващ работен ден; 
начало на търга- 14,00 часа; място на търга - стая 419 в сградата на Община Велико 
Търново . 
 4. Утвърждава тръжна документация и договор за продажба за обекта. Определя 
цена за продажба на комплект тръжна документация в размер на 300 лева (с ДДС). 
Цената на тръжната документация да се заплаща по сметка № BG 95 SOMB 9130 3124 
7614 00 на Общинска агенция за приватизация (ОбАП) при “Общинска банка” АД - 
клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF. Тръжната документация да се получава 
след представяне в ОбАП на документ за извършено плащане - стая 419 в сградата на 
Община В. Търново, всеки работен ден и до 10,00 ч. на деня, предхождащ датата на 
търга. 
 5. За допускане до участие в търга кандидатите да внесат депозит в размер на 19 
627 лева. Депозитът да бъде внесен по сметка № BG59 SOMB 9130 3324 7614 01 на 
ОбАП при “Общинска банка” АД - клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF- до 
16,00 ч. на деня , предхождащ датата на търга. 

6. Заплащането на договорената цена и сключването на договор за продажба да 
се извърши в 30-дневен срок от датата на заповедта за определяне на купувач. 
Дължимата сума, заедно с начисления ДДС и представляваща разлика между 
договорената цена и внесения депозит да се заплати в български лева по сметка № 
BG95 SOMB 9130 3124 7614 00 на ОбАП, при “Общинска банка” АД - клон Велико 
Търново, BIC код SOMB BGSF. Непарични платежни средства не се приемат. 

За обекта се допуска и разсрочено плащане при следните условия: начална 
вноска – не по-малка от 30 на сто от достигнатата на търга продажна цена (без ДДС), 
срок за издължаване на остатъка от продажната цена - до 24 месеца, считано от датата 
на сключване на договора, на равни вноски, всяка от които е дължима през не повече от 
шест месеца, считано от предходната вноска по разсроченото плащане. 

7. Срок за оглед на обекта - всеки работен ден и до 12,00 часа на деня, 
предхождащ датата на търга, като в случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът 
изтича в последния работен ден, предхождащ датата на търга.  

8. Документи за участие в търга се подават в ст. 419 в сградата на Община В. 
Търново - всеки работен ден и до 17,00 ч. на деня, предхождащ датата на търга, като в 
случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът изтича в последния работен ден, 
предхождащ датата на търга. 

9. Възлага на ОбАП да организира приватизационната сделка за обекта по 
установения от закона ред и взетите решения от ВТОбС. 

10. При неявяване на купувачи, повторен търг да се проведе 14 дни след датата 
на търга, при същите условия, като в случай че така определеният ден съвпада с 
неработен ден, търгът ще се проведе в първия следващ работен ден.  

11. В случай на неявяване на купувачи и за обявения повторен търг, да се 
проведат последващи поредни търгове на 28-ия ден след обявената датата за 
съответния повторен търг, при условията на настоящото решение, като в случай че така 
определеният ден съвпада с неработен ден, търгът се провежда в първия следващ 
работен ден. 

 
 

ПО ДЕВЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на анализ на правното 
състояние, начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на 
общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, с. Миндя, Вх. № 
1551/19.07.2017 г. 
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 Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Приемане на анализ на правното 
състояние, начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на общински 
нежилищен имот, със стопанско предназначение, с. Миндя, Вх. № 1551 от 19.07.2017 г. 

Давам думата за изказвания по предложението. 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Моето изказване се отнася и за предишната точка, 

която вече гласувахме, но искам да заостря вниманието, сещайки се за така наречения 
„ТИС”, за който тук взехме решение за продажба и в който сградата беше под данъчната 
оценка, а земята над данъчната оценка. Решението сега е в Прокуратурата. Въпросът ми 
е: тук изпълнено ли е това условие - и сградата, и земята да са с оценка над данъчната 
оценка, а не да съберем едната по-малка с другата по-голяма и накрая да се получи обща 
оценка по-голяма. Ако някоя от оценките на земята или на сградата е по-ниска от 
данъчната, да не се окаже тази сделка пак в Прокуратурата.  

Г-жа СНЕЖАНА ДАНЕВА-ИВАНОВА: Да, г-н Витанов, изпълнени са 
тези условия. Дори Надзорният съвет взе решение оценките да бъдат над пазарната, 
предложена от оценителите. Така че, мисля, че тук сме постигнали оптималния вариант 
на оценки. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания?  
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 19 беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, 
Жельо Миленов Желев: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, 
Нейко Генчев Генчев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: 
За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов 
Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Цветанка 
Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 762 
 

На основание чл.3, ал.3, т.2, чл.4, ал.4, чл.31, ал.1 и чл.32, ал.3, т.1 от ЗПСК, 
чл.21, ал.1,т. 8 от ЗМСМА, чл.45 от ЗДДС, чл.5 и чл.6 от Наредбата за търговете и 
конкурсите и свое решение № 722 / 29.06.2017 г. (ДВ бр.57/2017 г.), Великотърновски 
общински съвет: 

1. Приема анализ на правното състояние и определя начална цена в размер на 13 
405 лева, в която не е включена стойността на дължимия ДДС, за продажба на 
общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, представляващ: „Застроен 
УПИ ІХ - „за обществено обслужване”  от кв.16 по ПУП-ПР на с.Миндя, заедно с 
построената в него сграда (бивша кланица)” - собственост на Община Велико Търново. 
Сделката се облага частично с ДДС. 
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 2. Определя начин за продажба на посочения в т.1 обект чрез публичен търг с 
явно наддаване, при стъпка на наддаване в размер на 670 лева . 
 3. Търгът да се проведе при следните условия: дата на търга – на 21-вия ден след 
датата на обнародване на това решение в "Държавен  вестник", като в случай че 21-вият 
ден съвпада с неработен ден търгът ще се проведе в първия следващ работен ден; 
начало на търга- 14,00 часа; място на търга - стая 419 в сградата на Община Велико 
Търново . 
 4. Утвърждава тръжна документация и договор за продажба за обекта. Определя 
цена за продажба на комплект тръжна документация в размер на 300 лева (с ДДС). 
Цената на тръжната документация да се заплаща по сметка № BG 95 SOMB 9130 3124 
7614 00 на Общинска агенция за приватизация (ОбАП) при “Общинска банка” АД - 
клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF. Тръжната документация да се получава 
след представяне в ОбАП на документ за извършено плащане- стая 419 в сградата на 
Община В. Търново, всеки работен ден и до 10,00 ч. на деня, предхождащ датата на 
търга. 
 5. За допускане до участие в търга кандидатите да внесат депозит в размер на 
4 021 лева. Депозитът да бъде внесен по сметка № BG59 SOMB 9130 3324 7614 01 на 
ОбАП при “Общинска банка” АД - клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF- до 
16,00 ч. на деня , предхождащ датата на търга. 

6. Заплащането на договорената цена и сключването на договор за продажба да 
се извърши в 30-дневен срок от датата на заповедта за определяне на купувач. 
Дължимата сума, заедно с начисления ДДС и представляваща разлика между 
договорената цена и внесения депозит да се заплати в български лева по сметка № 
BG95 SOMB 9130 3124 7614 00 на ОбАП, при “Общинска банка” АД - клон Велико 
Търново, BIC код SOMB BGSF. Непарични платежни средства не се приемат. 

За обекта се допуска и разсрочено плащане при следните условия: начална 
вноска – не по-малка от 30 на сто от достигнатата на търга продажна цена (без ДДС), 
срок за издължаване на остатъка от продажната цена - до 12 месеца, считано от датата 
на сключване на договора, на равни вноски, всяка от които е дължима през не повече от 
шест месеца, считано от предходната вноска по разсроченото плащане. 

7. Срок за оглед на обекта - всеки работен ден и до 12,00 часа на деня, 
предхождащ датата на търга, като в случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът 
изтича в последния работен ден, предхождащ датата на търга.  

8. Документи за участие в търга се подават в ст. 419 в сградата на Община В. 
Търново - всеки работен ден и до 17,00 ч. на деня, предхождащ датата на търга, като в 
случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът изтича в последния работен ден, 
предхождащ датата на търга. 

9. Възлага на ОбАП да организира приватизационната сделка за обекта по 
установения от закона ред и взетите решения от ВТОбС. 

10. При неявяване на купувачи, повторен търг да се проведе 14 дни след датата 
на търга, при същите условия, като в случай че така определеният ден съвпада с 
неработен ден, търгът ще се проведе в първия следващ работен ден.  

11. В случай на неявяване на купувачи и за обявения повторен търг, да се 
проведат последващи поредни търгове на 28-ия ден след обявената датата за 
съответния повторен търг, при условията на настоящото решение, като в случай че така 
определеният ден съвпада с неработен ден, търгът се провежда в първия следващ 
работен ден. 
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ПО ДВАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Прекратяване процедура за приватизация 
за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, гр. 
Дебелец, Вх. № 1552/19.07.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Прекратяване процедура за 
приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско 
предназначение, гр. Дебелец, Вх. № 1552 от 19.07.2017 г. 

Отново се извинявам на г-н Тюфекчиев за грешката! 
Давам думата за изказвания по предложението. Тази точка касае 

прекратяване на процедурата за продажба на училището в Дебелец. 
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, 
Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: 
За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян 
Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, 
Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Нейко Генчев Генчев: За, 
Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов 
Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан 
Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 763 
 

На основание чл.21, ал. 1, т. 8 и т. 19 от ЗМСМА и чл. 3, ал. 3, т.2, във вр. с чл. 1, 
ал. 2, т. 6 от ЗПСК, Великотърновски общински съвет: 

 1. Прекратява откритата с решение № 689/25.05.2017 г. (ДВ бр.56/2017 г.) 
процедура за приватизация на общински нежилищен имот, със стопанско 
предназначение, представляващ: „УПИ І – „ за обществено обслужващи дейности” от 
кв. 70 по ПУП-ПР на гр. Дебелец (съгласно Заповед № РД 22-580/11.04.2017 г. на 
Кмета на Община В. Търново), заедно с построените в него сгради (бивше училище и 
административна сграда)” - собственост на Община Велико Търново. 

 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО:  Поправка на решение № 
611/30.03.2017 г. на Великотърновски общински съвет поради явна фактическа 
грешка, Вх. № 1553/19.07.2017 г. 

 Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поправка на решение № 611 от 
30.03.2017 г. на Великотърновския общински съвет поради явна фактическа грешка, Вх. 
№ 1553 от 19.07.2017 г. 

Давам думата за изказвания по предложението. 
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Няма изказвания. 
Гласуваме поправката на фактическата грешка. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше поставено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, 
Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: 
За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян 
Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николен Веселинов 
Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 764 
 

На основание чл.21, ал.1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 3, ал. 3,т.2 от ЗПСК  и чл.10,т.6 от 
Правилника за дейността на ОбАП,   Великотърновски общински съвет: 

1. Допуска поправка в  т.2 на решение № 611/30.03.2017 г. (обн.ДВ, бр.33/ 
2017г.), в частта, касаеща размера на стъпка на наддаване, като се заличава 
числото 800, вместо което се поставя.числото 8000 . 
 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО:  Публичен търг с тайно наддаване 
за продажба на недвижим имот, с. Шереметя, Вх. № 1519/12.07.2017 г. 

 Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с тайно наддаване за 
продажба на недвижим имот, с. Шереметя, Вх. № 1519 от 12.07.2017 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 
Има становище на кмета на с. Шереметя. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Гласуваме предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 22 беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, 
Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: 
За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян 
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Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, 
Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Нейко Генчев Генчев: За, 
Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов 
Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка 
Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 765 
 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 
Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 
разпореждане с имоти общинска собственост за 2017 г. недвижим имот частна 
общинска собственост: 

- трайни насаждения /земи по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, представляващи поземлен 
имот с идентификатор №83123.58.31 /осем три едно две три точка пет осем точка три 
едно/ по плана на новообразуваните имоти на землище с. Шереметя, с площ от 447 
кв.м. /четиристотин четиридесет и седем квадратни метра/, седма категория, местност 
„Гробищата“, землище с. Шереметя, община Велико Търново, актуван с АЧОС № 
6349/19.05.2017 г.; 

2.  На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1 от ЗОС, чл. 39, ал. 1 във връзка 
с чл. 96 ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъдат обявени публични 
търгове с тайно наддаване за продажба на недвижим имот частна общинска 
собственост, както следва: 

- трайни насаждения /земи по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, представляващи поземлен 
имот с идентификатор №83123.58.31 /осем три едно две три точка пет осем точка три 
едно/ по плана на новообразуваните имоти на землище с. Шереметя, с площ от 447 
кв.м. /четиристотин четиридесет и седем квадратни метра/, седма категория, местност 
„Гробищата“, землище с. Шереметя, община Велико Търново, актуван с АЧОС № 
6349/19.05.2017 г.; 

3. Определя начална тръжна цена, въз основа на експертна оценка, изготвена от 
оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 2 038 /две хиляди тридесет и осем 
лева/. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 
необходими административни действия по организиране и провеждане на публични 
търгове с тайно наддаване за продажба на имотите, съгласно разпоредбите на Закона за 
общинска собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане 
с общинско имущество. 

 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО:  Публичен търг с тайно наддаване 
за продажба на недвижим имот, гр. Велико Търново,  Вх. № 1545/14.07.2017 г. 

 Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с тайно наддаване за 
продажба на недвижим имот, гр. Велико Търново,  Вх. № 1545 от 14.07.2017 г. 

ПК по ОС, ПК по БФ приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението: „Публичен търг с тайно 

наддаване за продажба на недвижим имот, гр. В. Търново, ул. "В. Левски" № 27, Вх. В”. 
Изказвания няма. 
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Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, 
Жельо Миленов Желев: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен 
Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николен Веселинов 
Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 766 
 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 
Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 
разпореждане с имоти общинска собственост за 2017 г. недвижим имот частна 
общинска собственост: 

- недвижим имот, находящ се в урбанизираната територия на гр. Велико 
Търново, ул. „Васил Левски“ №27, вх.В, етаж -1 от жилищен блок „Полтава“, 
представляващ:  Самостоятелен обект в сграда с идентификатор №10447.513.81.3.45 по 
Кадастрална карта на гр. Велико Търново, разположен на сутеренен етаж, който 
самостоятелен обект се намира в сграда на шест етажа и сутерен, построена 1964 г., 
масивна конструкция, а именно: сграда №3, разположена в поземлен имот с 
идентификатор №10447.513.81, с предназначение на самостоятелния обект: Жилище, 
апартамент, състоящ се от: кухня, дневна, спалня, склад, баня, тоалетна и два коридора, 
с площ 82,60 кв.м. съгласно ценообразуване, заедно с 1,99%  идеални части от общите 
части на сградата. За имота е съставен акт за частна общинска 
собственост№6299/22.12.2016 г. 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1 от ЗОС, чл. 39, ал. 1 във връзка с 
чл. 96 ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество и чл.46 ал.1 т.3 от Наредбата за реда и условията за установяване на жилищни 
нужди, настаняване и продажба на общински жилища, Великотърновски общински съвет дава 
съгласие да бъдат обявени публични търгове с тайно наддаване за продажба на недвижим 
имот частна общинска собственост, както следва: 

- недвижим имот, находящ се в урбанизираната територия на гр. Велико 
Търново, ул. „Васил Левски“ №27, вх.В, етаж -1 от жилищен блок „Полтава“, 
представляващ:  Самостоятелен обект в сграда с идентификатор №10447.513.81.3.45 по 
Кадастрална карта на гр. Велико Търново, разположен на сутеренен етаж, който 
самостоятелен обект се намира в сграда на шест етажа и сутерен, построена 1964 г., 
масивна конструкция, а именно: сграда №3, разположена в поземлен имот с 
идентификатор №10447.513.81, с предназначение на самостоятелния обект: Жилище, 
апартамент, състоящ се от: кухня, дневна, спалня, склад, баня, тоалетна и два коридора, 
с площ 82,60 кв.м. съгласно ценообразуване, заедно с 1,99%  идеални части от общите 
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части на сградата. За имота е съставен акт за частна общинска 
собственост№6299/22.12.2016 г. 

3. Определя начална тръжна цена, въз основа на експертна оценка, изготвена от 
оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 65 300 /шестдесет и пет хиляди и 
триста лева/ без начислен ДДС. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 
необходими административни действия по организиране и провеждане на публични 
търгове с тайно наддаване за продажба на имота, съгласно разпоредбите на Закона за 
общинска собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане 
с общинско имущество. 

 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Прекратяване на 
съсобственост чрез продажба, с. Габровци, Вх. № 1520/12.07.2017г. 

 Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Прекратяване на съсобственост чрез 
продажба, с. Габровци, Вх. № 1520 от 12.07.2017г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 
Кметският наместник на с. Габровци подкрепя предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Гласуваме прекратяването на съсобствеността. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 24 беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, 
Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: 
За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян 
Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николен Веселинов 
Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, 
Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 767 
 

1. На основание чл. 21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.36 ал.1 т.2 от ЗОС, чл.49 ал.1 т.3 
от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие за прекратяване на 
съществуваща съсобственост чрез продажба на общинската част от недвижим имот:  

- общинско място с площ от 200 /двеста/ кв.м., актувано с акт за частна 
общинска собственост №6350/22.05.2017 г., представляващо 200/800 идеални части от 
недвижим имот – други недървопроизводителни горски площи /Земи по §4 от ПЗР на 
ЗСПЗЗ/, представляващ новообразуван поземлен имот №538.1 по плана на 
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новообразуваните имоти на с. Габровци, целият с площ от 800 /осемстотин/ кв.м., пета 
категория, местност „Сипеите-Димитровци“, останалата част от който е собственост на 
Стефан Стефанов Стоянов и Нина Ефимовна Стоянова с адрес гр. Велико Търново, ул. 
„Хан Аспарух” №17. 

2. Определя стойност въз основа експертната оценка,  изготвена от оценител на 
недвижими имоти,  за общинско място с площ от 200 /двеста/ кв.м., актувано с акт за 
частна общинска собственост №6350/22.05.2017 г., представляващо 200/800 идеални 
части от недвижим имот – други недървопроизводителни горски площи /Земи по §4 от 
ПЗР на ЗСПЗЗ/, представляващ новообразуван поземлен имот №538.1 по плана на 
новообразуваните имоти на с. Габровци, целият с площ от 800 /осемстотин/ кв.м., пета 
категория, местност „Сипеите-Димитровци“, в размер на 574 /петстотин седемдесет и 
четири/ лева без начислен ДДС, които следва да бъдат заплатени по сметка на Община 
Велико Търново IBAN BG43 SОMB 9130 8424761244 код 44 56 00 BIC SOMBBGSF при 
„Общинска банка” АД клон Велико Търново. Всички необходимо присъщи разходи по 
сделката – данък добавена стойност, режийни разноски, местен данък, стойност на 
експертната оценка, такса вписване, са за сметка на Стефан Стефанов Стоянов и Нина 
Ефимовна Стоянова с адрес гр. Велико Търново, ул. „Хан Аспарух” №17. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши необходимите 
действия по прекратяване на съсобствеността в съответствие с разпоредбите на Закона 
за общинската собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество. 

 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот 
частна общинска собственост, с. Шемшево, Вх. № 1544/14.07.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот, 
частна общинска собственост, с. Шемшево, Вх. № 1544 от 14.07.2017 година. 

ПК по ОС, ПК по ЗСД приемат предложението. 
Кметът на с. Шемшево има положително становище. Това е лекарски 

кабинет. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, 
Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, 
Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова 
Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, 
Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, 
Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов 
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Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан 
Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 768 
 

1. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал. 6 от Закона за общинска  
собственост,  чл. 17, ал. 1  от Наредбата за реда на придобиване,  управление и 
разпореждане с общинско имущество, Решение № 1060/ 16.09.2010г. на 
Великотърновски общински съвет и във връзка с молба вх. № 5300-4876-1/30.06.2017г., 
от д-р Тотка Халваджиева, при АГППМП ,,Здраве” ООД гр.Велико Търново, 
Великотърновски общински съвет дава съгласие за отдаване под наем за срок от 5 /пет/ 
г. на част от имот общинска собственост, намиращ се в с.Шемшево, комбинирана 
сграда, с обща площ – 36,54 кв.м., при месечна наемна цена 24.00 лв. с предназначение 
лекарски кабинет. 
 2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да сключи договор за наем по 
реда на Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество. 

 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Включване на общинско жилище 
от фонд „Настаняване под наем“ – апартамент, находящ се в гр. В. Търново, в 
списъка на жилищата за продажба, Вх. № 1518/12.07.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Включване на общинско жилище от 
фонд „Настаняване под наем“ – апартамент, находящ се в гр. В. Търново, в списъка на 
жилищата за продажба, Вх. № 1518 от 12.07.2017 г. 

ПК по ОС, ПК по БФ приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Подлагам на гласуване предложението за включване на общинско жилище 

от фонд „Настаняване под наем“. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, 
Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мирослав Трифонов Маринов: Против, Нейко 
Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: Въздържал се, Николай Станчев Цонев: За, 
Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов 
Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан 
Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 26 „за”, 1 „против”, „въздържал се” няма. 
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РЕШЕНИЕ № 769 

 
1. На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА във вр. с чл.8, ал.9 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 
разпореждане с имоти общинска собственост за 2017 г. недвижим имот частна 
общинска собственост: 
               -самостоятелен обект, с идентификатор 10447.513.433.1.29 /едно нула четири 
четири седем точка пет едно три точка четири три три точка едно две девет/ по 
Кадастрална карта и кадастралните регистри /КККР/ на гр. Велико Търново - 
апартамент №7 от самостоятелен обект в сграда №1, разположена в поземлен имот с 
идентификатор 10447.513.433 /едно нула четири четири седем точка пет едно три точка 
четири три три/ по КККР на гр. Велико Търново, с адм.адрес: гр.Велико Търново, ул. 
„Васил Левски” №19, вх.Б,  със застроена площ 38,77 /тридесет и осем цяло и 
седемдесет и седем стотни/ кв.м. при 100% включена тераса, заедно с 1,37% /едно цяло 
тридесет и седем стотни процента/  идеални части от общите части на сградата и 
принадлежащото на този апартамент право на строеж;  

2. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.47, ал.1, т.3 и ал.2 от ЗОС и чл.47, 
ал.5 във вр. с чл.46, ал.1, т.1 и чл.47, ал.7 от Наредбата за реда и условията за 
установяване на жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища, 
Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъде продаден недвижим имот – 
частна общинска собственост на Гергана Стоянова Пенова, а именно: 

- самостоятелен обект, с идентификатор 10447.513.433.1.29 /едно нула четири 
четири седем точка пет едно три точка четири три три точка едно две девет/ по 
Кадастрална карта и кадастралните регистри /КККР/ на гр. Велико Търново - 
апартамент №7 от самостоятелен обект в сграда №1, разположена в поземлен имот с 
идентификатор 10447.513.433 /едно нула четири четири седем точка пет едно три точка 
четири три три/ по КККР на гр. Велико Търново, с адм.адрес: гр.Велико Търново, ул. 
„Васил Левски” №19, вх.Б,  със застроена площ 38,77 /тридесет и осем цяло и 
седемдесет и седем стотни/ кв.м. при 100% включена тераса, заедно с 1,37% /едно цяло 
тридесет и седем стотни процента/  идеални части от общите части на сградата и 
принадлежащото на този апартамент право на строеж, актуван с АОС № 
6346/15.05.2017г. и АОС № 4614/27.02.2009г. 

3. Одобрява продажна цена на горния имот, въз основа на експертна оценка, 
изготвена от оценител на имоти, регистриран по ЗНО,  в размер на 41 600 /четиридесет 
и една хиляди и шестстотин/ лева без ДДС. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 
необходими административни действия по продажба на имота, съгласно разпоредбите 
на Закона за общинска собственост и Наредбата за реда и условията за установяване на 
жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища. 

 
ПО ДВАДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО:  Определяне на обект от 
първостепенно значение по реда на ЗОС: Мост между с. Шемшево и гр. Велико 
Търново, Вх. № 1556/21.07.2017 г. 

 Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Определяне на обект от първостепенно 
значение по реда на ЗОС: Мост между с. Шемшево и гр. Велико Търново, Вх. № 1556 от 
21.07.2017 г. 

ПК по ОС и ПК по УТТП приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
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Г-н МАВРОДИ КАЛЕЙНСКИ: Истина е, че всички ние ще подкрепим 
изграждането на този мост, защото това нещо, от което хората имат нужда отдавна и 
трябва да бъде направено. Една малка препоръка: към всички документи, които ни бяха 
представени - видяхме, че има частни земи на частни стопани. Препоръката е: ако може, 
тези отчуждавания да бъдат направени по-бързичко; може би е трябвало да се започне 
още с движението на проекта.  

С две думи: подкрепям горещо предложението и си позволявам да цитирам 
един от жителите на с. Леденик, който ни каза: Вие ни постройте моста и все едно, че сте 
ни направили магистрала до селото! 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Искам само да кажа, че точката, която 
гласуваме, е точно затова – да стават по-бързо нещата от първостепенно значение. 

Аз от своя страна искам да натъртя, че когато кметът на община Велико 
Търново и съветниците поемат ангажимент, се изпълнява и да благодарим, че толкова 
скоростно се действа по тази точка. Надявам се мостът да бъде готов до края на 
годината!  

Отново благодаря на кмета на община Велико Търново и на съответните 
депутати, които помогната за бързото му решаване. 

 
Има ли други изказвания? 
Гласуваме предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 27 беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, 
Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, 
Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова 
Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, 
Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, 
Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов 
Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан 
Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
РЕШЕНИЕ № 770 

 
1. На основание чл.21 ал.1 т.12 от ЗМСМА, чл.8 ал.9 т.6 от ЗОС, във връзка с §1 

т.6 от ДР на ЗОС, Великотърновски общински съвет допълва Годишната програма за 
управление и разпореждане с имоти – общинска собственост за 2017 г., като определя 
за общински обект от първостепенно значение обект „Мост при км 12+400 над река 
Янтра на общински път GAB 2110 /път III-303, Керека – Шемшево – Велико Търново/ 
(между с. Шемшево и гр. Велико Търново)”. 
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ПО ДВАДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Даване на разрешение за 
изработване на Проект за ПУП за обект: Мост между с. Шемшево и гр. Велико 
Търново, Вх. № 1557/21.07.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Даване разрешение за изготвяне на 
Проект за ПУП-Парцеларен план за елементите на транспортна техническа структура - 
трасе на обект и съоръжения към него, разположен върху повърхността на земята за 
ОБЕКТ: Мост над р. Янтра на общински път Керека-Шемшево-Велико Търново. Вх. № 
1557 от 21.07.2017 г. 

ПК по УТТП приема предложението. 
Кметът на с. Шемшево има положително становище.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване на предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 
РЕШЕНИЕ № 771 

 
 На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от ЗМСМА, чл. 124-а, ал. 1 във връзка с ал. 5 
ЗУТ, чл. 124-б, ал. 1 ЗУТ, чл. 125, ал. 1 ЗУТ, Великотърновският общински съвет : 

1. Одобрява техническо задание за изработване на Подробен устройствен план- 
Парцеларен план за елементите на транспортна техническа структура – трасе на обект и 
съоръжения към него, разположен върху повърхността на земята за ОБЕКТ: Мост при 
км 12+400 над р. Янтра  на общински път GAB 2110 /път III-303, Керека-Шемшево-
Велико Търново/ (между с. Шемшево и гр. Велико Търново), включващ описаните в 
заданието имоти, както следва: 
- Поземлен имот № 0.126 по КВС на землището на с. Шемшево, общ. В. Търново, НТП-
нива, III категория м. „Воденицата“ – частна собственост 
- Поземлен имот № 0.138 по КВС на землището на с. Шемшево, общ. В. Търново, НТП-
нива, III категория, м. „Воденицата“ – частна собственост 
- Поземлен имот № 0.509 по КВС на землището на с. Шемшево, общ. В. Търново, НТП-
нива, III категория, м. „Двата моста“ – частна собственост 
- Поземлен имот № 0.510 по КВС на землището на с. Шемшево, общ. В. Търново /част/, 
НТП-нива, III категория, м. „Двата моста“ – частна собственост   
- Поземлен имот № 0.511 по КВС на землището на с. Шемшево, общ. В. Търново /част/, 
НТП-нива, III категория, м. „Двата моста“ – частна собственост 
- Поземлен имот № 0.512 по КВС на землището на с. Шемшево, общ. В. Търново /част/, 
НТП-нива, III категория, м. „Двата моста“ – частна собственост 
- Поземлен имот № 0.148 по КВС на землището на с. Шемшево, общ. В. Търново /част/, 
НТП – друга производствена база – частна собственост 
- Поземлен имот № 21.1 по КВС на землището на с. Шемшево, общ. В. Търново /част/, 
НТП – полски път – общинска собственост 
- Поземлен имот № 21.2 по КВС на землището на с. Шемшево, общ. В. Търново /част/, 
НТП-нива, VI категория, м. „Двата моста“ – частна собственост 
 2. Дава съгласие за изработване на Подробен устройствен план – Парцеларен 
план за елементите на транспортна техническа структура – трасе на обект и 
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съоръжения към него, разположен върху повърхността на земята за ОБЕКТ: Мост при 
км 12+400 над р. Янтра  на общински път GAB 2110 /път III-303, Керека-Шемшево-
Велико Търново/ (между с. Шемшево и гр. Велико Търново). 

 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ДЕВЕТА ОТНОСНО:  Одобряване на техническо задание по чл. 
125 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на Частичен ПУП, с. Шемшево, Вх. 
№ 1506/06.07.2017 г. 

 Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на техническо задание по 
чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на Частичен ПУП, с. Шемшево, Вх. 
№ 1506 от 06.07.2017 г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 
Има становище на кмета на с. Шемшево. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Гласуваме предложението по точка 29. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 
РЕШЕНИЕ № 772 

 
На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА, чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от ЗУТ, 

чл.124-б, ал.1 от ЗУТ, чл.125, ал.1 от ЗУТ, чл.12, ал.2 от ЗУТ, заявление с вх. рег. 
индекс и дата 94 - ГГ - 4226 - 2 от 23.05.2017г. от Георги Василев Георгиев, гр. Велико 
Търново, ул.”Патриарх Евтимий” №7, в качеството му на възложител и писмо с изх. № 
4949/05.01.2017г., на РИОСВ – Велико Търново, Великотърновският общински съвет 
реши : 

1. Одобрява техническо задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ на Георги 
Василев Георгиев, гр. Велико Търново, ул.”Патриарх Евтимий” №7, в качеството му на 
възложител, за изработване на ПУП- ПРЗ за ПИ № 83586.13.2 по КВС на с. Шемшево, 
местност „Пиздица“, Община Велико Търново, с цел промяна на предназначението на 
имота от земеделска земя с начин на трайно ползване „нива” в имот за „жилищни 
нужди”- Жм. 

2. Дава разрешение за изработване на ПУП - ПРЗ за ПИ № 83586.13.2 по КВС на 
с. Шемшево, местност „Пиздица“, Община Велико Търново, с цел промяна на 
предназначението на имота от земеделска земя с начин на трайно ползване „нива” в 
имот за „жилищни нужди”- Жм. 
ПО ТРИДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на техническо задание по чл. 
125 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на Частичен ПУП, с. Плаково, Вх. 
№ 1523/13.07.2017 г. 

 Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на техническо задание по 
чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на Частичен ПУП, с. Плаково, Вх. № 
1523 от 13.07.2017 г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 
Има положително становище на кмета на с. Плаково.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
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Няма изказвания. 
Гласуваме предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 
РЕШЕНИЕ № 773 

 
На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА, чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от ЗУТ, 

чл.124-б, ал.1 от ЗУТ, чл.125, ал.1 от ЗУТ, чл.12, ал.2 от ЗУТ, заявление с вх. рег. 
индекс и дата 94 ММ - 9802 - 1 от 25.04.2017г. от Михаил Радев Манолов, гр. Велико 
Търново, ул.”Елин Пелин” № 49, ет. 2 и Надка Савова Манолова, гр. Велико Търново, 
ул.”Елин Пелин” № 49, ет. 2 , в качеството им на възложители и писмо с изх.№ 
340/09.02.2017г., на РИОСВ – Велико Търново, Великотърновският общински съвет 
реши: 

1. Одобрява техническо задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ на Михаил 
Радев Манолов, гр. Велико Търново, ул.”Елин Пелин” № 49, ет. 2 и Надка Савова 
Манолова, гр. Велико Търново, ул.”Елин Пелин” № 49, ет. 2, в качеството им на 
възложители, за изработване на ПУП - ПРЗ за ПИ № 031012 и ПИ 214369 в землището 
на с.Плаково с ЕКАТТЕ 56602, Община Велико Търново, с цел обединяване на двата 
имота и създаване на градоустройствена основа във връзка с бъдещи инвестиционни 
намерения чрез промяна на предназначението на имотите от земеделска земя с начин на 
трайно ползване „нива” и „изоставена нива“ в имот за „жилищни нужди”. 

2. Дава разрешение за изработване на ПУП - ПРЗ за ПИ № 031012 и ПИ 214369 в 
землището на с.Плаково с ЕКАТТЕ 56602, Община Велико Търново, с цел обединяване 
на двата имота и създаване на градоустройствена основа във връзка с бъдещи 
инвестиционни намерения чрез промяна на предназначението на имотите от земеделска 
земя с начин на трайно ползване „нива” и „изоставена нива“ в имот за „жилищни 
нужди”. 

 
 

ПО ТРИДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Извършени разходи за 
командировка в страната от Венцислав Спирдонов – Председател 
Великотърновски общински съвет за периода 01.06.17 г.-30.06.17 г., Вх. № 
1525/13.07.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Извършени разходи за командировка в 
страната от Венцислав Спирдонов – Председател Великотърновския общински съвет, за 
периода 01.06.17 г. - 30.06.17 г., Вх. № 1525 от 13.07.2017 г. 

ПК по БФ приема предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 29 „за”, „против” няма, 2 „въздържал се”. 
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РЕШЕНИЕ № 774 
 

1. На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, във връзка с Наредбата за 
командировките в страната, Великотърновски общински съвет одобрява отчета за 
извършените разходи за командировки в страната от Венцислав Ангелов Спирдонов – 
Председател на Великотърновски общински съвет за отчетния период 01.06.2017 – 
30.06.2017 година, в размер на 230.00 лева /двеста и тридесет лева/ по Приложение 1 – 
неразделна част от настоящото решение. 

 
 

 ПО ТРИДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Извършени разходи за 
командировки в страната и чужбина от Даниел Панов – Кмет на Община Велико 
Търново за периода 01.06.17-30.06.17 г., Вх. № 1524/13.07.2017 г. 

 Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Извършени разходи за командировки в 
страната и чужбина от Даниел Панов – Кмет на Община Велико Търново, за периода 
01.06.17-30.06.17 г., Вх. № 1524 от 13.07.2017 г. 

ПК по БФ приема предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Гласуваме предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 27 „за”, „против” няма, 2 „въздържал се”. 

 
РЕШЕНИЕ № 775 

 
 

1. На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, във връзка с Наредбата за 
командировките в страната, Великотърновски общински съвет одобрява отчета за 
извършените разходи за командировки в страната от инж. Даниел Димитров Панов – 
Кмет на Община Велико Търново за отчетния период 01.06.2017 – 30.06.2017 година, в 
размер на 232.61 лева /двеста тридесет и два лева и шестдесет и една стотинки/ по 
Приложение 1 – неразделна част от настоящото решение. 

2. На основание чл.15, ал.1 и чл.20 от Наредбата за служебните командировки и 
специализации в чужбина, утвърдени с ПМС №115/03.06.2004 година, Заповед 
№6/07.06.2017 г. на Великотърновски общински съвет, Великотърновски общински 
съвет одобрява отчета за извършените разходи за командировка в чужбина, от инж. 
Даниел Димитров Панов – Кмет на Община Велико Търново за отчетния период 
01.06.2017 – 30.06.2017 година, в размер на 23.96 лева /двадесет и три лева и деветдесет 
и шест стотинки/ по Приложение 1 – неразделна част от настоящото решение. 

 
Г-н РОСЕН ИВАНОВ (от името на Група): Тъй като стана неясно какво се 

случва с пътя между Ресен и Водолей, ще се опитам да внеса яснота, за да е ясно и на 
живеещите в тези села.  

В прието от нас решение общинският път е ВТР 10-12. Той започва от 
Малък Ресен и минава през Водолей, минава през Дичин и свършва на границата с 
община Павликени. 
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Заседанието беше закрито в 11.05 часа. 
 
 
 

ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ 
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 
ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ  
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 
 
 

МИРОСЛАВ МАРИНОВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ    
 
РОСЕН ИВАНОВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 
НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 
 
КАЛИНА ШИРОКОВА 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 
 
 

 
 
 
 
 
ПРОТОКОЛИРАЛ: 
 /Д. Филчева/  
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	30. Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на Частичен ПУП, с. Плаково, Вх. № 1523/13.07.2017 г.
	31. Извършени разходи за командировка в страната от Венцислав Спирдонов – Председател Великотърновски общински съвет за периода 01.06.17 г.-30.06.17 г., Вх. № 1525/13.07.2017 г.
	32. Извършени разходи за командировки в страната и чужбина от Даниел Панов – Кмет на Община Велико Търново за периода 01.06.17-30.06.17 г., Вх. № 1524/13.07.2017 г.
	ПК по НПУОР, ПК по ОНК, ПК по ЗСД, ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС, ПК по СТДМ,  ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по ПГОБК приемат отчета.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	РЕШЕНИЕ № 743
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновския общински съвет за първото полугодие на 2017 г. и отчет на всички неснети от отчет решение на Великотърнвоския общински съвет, Вх. № 1532 от 14.07.2017 г.
	ПК по НПУОР  предлага по Решение № 1353 от 18.12.2014 г. и Решение № 1513 от 26.03.2015 г. относно работата на работна група, сформирана за изготвяне на проект на документ, уреждащ международните отношения на Община Велико Търново, следното:
	1.  Да продължи работата на работната група в рамките на мандата на настоящия общински съвет;
	2. Съставът на работната група да се актуализира съгласно действащия Общински съвет.
	Колеги, предлагаме тази работна група да се актуализира за следващата сесия през месец август. Ще се направят необходимите консултации със съответните групи, за да бъдат допълнени членовете на работната група.
	ПК по ОНК, ПК по ЗСД, ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС, ПК по СТДМ, ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по ПГОБК приемат предложението.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отчет относно текущото изпълнение на общинските проекти, финансирани със средства от Европейския съюз и държавния бюджет, Вх. № 1531 от 14.07.2017 г.
	ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ приемат предложението.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Утвърждаване натуралните показатели по проектомрежа в институциите на предучилищното и училищно образование при Община Велико Търново за учебната 2017/2018 г., Вх. № 152 от 13.07.2017 г.
	ПК по ОНК, ПК по БФ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Всяка година ние утвърждаваме натуралните показатели в предучилищното и училищното образование за предстоящата учебна година; всяка година ние приемаме едни числа: колко ученици, колко деца, колко паралелки.
	Разбира се, нашата група тази година отново ще подкрепи решението, което предлага Общинската администрания, но оставам с впечатлението, че ние се превръщаме в едни безмълвни наблюдатели на едни доста тревожни процеси. И ето само някои от данните – тов...
	Единственото, което е посочено като констатация след информацията, която ни се предлага днес, е, че след учебната 2013/2014 г. се забелязва тенденция за намаляване на учениците в тези населени места, които са извън общинския център. Без да имам намере...
	И без да правя стряскащи прогнози, считам, че е необходим един задълбочен и адекватен обществен дебат. Пример за такъв дебат беше и нашето предложение на изминалото заседание, на което ние предложихме да включим точка за сесията в края на месец август...
	Следващата точка вероятно ще мине формално и без дебат точно както и тази точка, по която аз се изказвам в момента. В нея ще включим за първи път и детска градина в списъка със защитените такива. Тези тенденции са изключително тревожни и аз се надявам...
	Разбира се, че ние, като Общински съвет, не можем да решим всички тези проблеми, налага се цялостна национална и местна политика, която да бъде насочена към тези населени места, за да може да се стимулира развитието на тези училища. Ние сме насреща за...
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? Няма.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 4 беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов...
	Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 746
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Включване на детски градини и училища от Община Велико Търново в Списъка на защитените детски градини и училища през новата 2017/2018 учебна година, който се утвърждава с акт на Министерския съвет, Вх. № 1526 от 13.07.2017 г.
	ПК по ОНК, ПК по БФ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Поставям на гласуване предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андре...
	Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 747
	ПО ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Включване на детски градини и училища от Община Велико Търново в Списъка на средищните детски градини и училища през новата 2017/2018 учебна година, който се утвърждава с акт на Министерския съвет, Вх. № 1527/13.07.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Включване на детски градини и училища от Община Велико Търново в Списъка на средищните детски градини и училища през новата 2017/2018 учебна година, който се утвърждава с акт на Министерския съвет, Вх. № 1527 от 13.07.2017 г.
	ПК по ОНК, ПК по БФ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 6 беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов...
	Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 748
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Процедура. Г-н Тюфекчиев, искам само да кажа: прав сте, моя е грешката; ако желаете, ще отложим точката; минала е на комисии; грешката е моя и на екипа.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изменение и отмяна на разпоредби на Наредбата за условията и реда за записване, отписване и преместване на деца в общинските детски градини на територията на Община Велико Търново, Вх. № 1508 от 07.07.2017 г.
	ПК по НПУОР, ПК по ОНК приемат предложението.
	РЕШЕНИЕ № 749
	Има ли предложения за промени във второ четене?
	Няма постъпили предложения за промени в проекта.
	Поради това, на основание чл. 79, ал.1 от Правилника, предлагам да гласуваме изменението  и отмяната на разпоредбите на Наредбата  на второ четене анблок.
	Поставям на гласуване изменението и отмяната на разпоредбите  на  Наредбата на второ четене.
	РЕШЕНИЕ № 750
	ПО ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Изменение на Наредбата за реда за спиране, престой и паркиране на пътни превозни средства на територията на гр. Велико Търново, Вх. № 1505/04.07.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изменение на Наредбата за реда за спиране, престой и паркиране на пътни превозни средства на територията на гр. Велико Търново, Вх. № 1505 от 04.07.2017 г.
	ПК по НПУОР, ПК по УТТП приемат предложението.
	РЕШЕНИЕ № 751
	Изменението на Наредбата на второ четене беше поставено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Деян Минков Х...
	Резултатът от гласуването беше следният: 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 752
	ПО ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 30.06.2017 г. на Община Велико Търново, Вх. № 1534/14.07.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 30.06.2017 г. на Община Велико Търново, Вх. № 1534 от 14.07.2017г.
	ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по УТТП приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 9 беше подложено на поименно гласуване:
	Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, ...
	Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 753 - Приложение към протокола.
	ПО ДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Даване на съгласие Кмета на Община Велико Търново да направи предложение до министъра на финансите за трансформиране на средства от целевата субсидия за капиталови разходи в целеви трансфер за финансиране на текущи ремонти на ...
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Даване на съгласие Кмета на Община Велико Търново да направи предложение до министъра на финансите за трансформиране на средства от целевата субсидия за капиталови разходи в целеви трансфер за финансиране на текущи ремонти на ...
	ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по УТТП приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Всъщност, аз имам въпрос към Общинската администрация и е нормално тя да отговори, даже и да няма такова специално питане; нека да знае залата и да знае обществото: Защо това се налага и какво става с тези капиталови разходи? Вижте ...
	Второ, като гледам колко улици са изброени, все ми се струва, че един печматик ще мине,  ще позапълни дупките и догодина пак ще трансферираме или ще трансформираме от капиталови разходи в други. И тук, както каза г-жа Дончева, и бяхме малко иронизиран...
	Още веднъж: искам ясно да чуя от Администрацията (и не защото аз го искам): Кои капиталови разходи отпадат и второ: каква е разликата между текущ ремонт и основен ремонт (ако трябва да се образоваме) и в какво ще се състои този текущ ремонт – печматиг...
	Г-н МАРИЯН МАРИНОВ – директор на Дирекция „Бюджет и финанси”: Аз ще обясня от финансова гледна точка как изглеждат нещата. От тази година законът даде право на министъра на финансите по искане на общинските съвети да трансформират част от целевата суб...
	Срокът за постъпване на предложенията в Министерството на финансите е до 15 септември. Сроковете бяха три, като ние искаме да хванем срока до 15 септември, за да може преди зимата да бъдат извършени тези текущи ремонти, които ще спестят за следващите ...
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Г-н Маринов, с цялото ми уважение към Вас, това е някаква игра на думи. Извинявайте, хайде да вземем един рейс оттук и да тръгнем от изхода на Ресен към Градина и да стигнем до Водолей! Първо трябва да си вземем хапчета, за да не по...
	Освен това, г-н Маринов е прав за себе си, защото той го обяснява от чисто финансова гледна точка. Само че какво ще се получи на тези десетки улици, които се предвиждат за ремонт, какъвто и да е той? А пък това, че догодина ще спестим средства, хайде ...
	И питам за втори път: Ресен – Водолей? Защото там Дичин е заложен – 180 000 лв. ли, колко отиват, а този път не го виждаме; там минват не зная колко на брой; каруци вървят, ще стане произшествие и после ще си чупим ръцете.
	Г-н СТАНИСЛАВ РАШКОВ: Този въпрос е разглеждан в три комисии. В нито една комисия нямаше „въздържал се”, в нито една комисия нямаше „против”.
	Учудвам се, г-н Витанов, Вие бяхте на тази комисия и г-н Маринов беше на тази комисия. Вие мълчахте и си решавахте кръстословици, а сега повдигате този въпрос. Възмутен съм!
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? Няма.
	Преминаваме към гласуване на основния въпрос.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 10 беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андрее...
	Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, 2 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 754
	ПО ЕДИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Участие на Община Велико Търново във фонд „Общинска солидарност“-целева дейност към НСОРБ, Вх. № 1536/14.07.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Участие на Община Велико Търново във фонд „Общинска солидарност“ - целева дейност към НСОРБ, Вх. № 1536 от 14.07.2017 г.
	ПК по БФ приема предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Подлагама на гласуване предложението по точка 11.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 11 беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Анд...
	Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 755
	ПО ДВАНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО:  Съгласие за кандидатстване на Община Велико Търново с проект „Изграждане на комплекс от социални услуги за деца“ по ОП „Региони в растеж“ 2014-2020, Вх. № 1540/14.07.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Съгласие за кандидатстване на Община Велико Търново с проект „Изграждане на комплекс от социални услуги за деца“ по ОП „Региони в растеж“ 2014-2020, Вх. № 1540 от 14.07.2017 г.
	ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по ЗСД, ПК по ОС приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Гласуваме предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров ...
	Предложението беше прието с 24 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 756
	ПО ТРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Регистриране на разкрити социални услуги, функциониращи детски ясли и детска млечна кухня на територията на Община Велико Търново в регистър БУЛСТАТ, Вх. № 1539/14.07.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Регистриране на разкрити социални услуги, функциониращи детски ясли и детска млечна кухня на територията на Община Велико Търново в регистър БУЛСТАТ, Вх. № 1539 от 14.07.2017 г.
	ПК по НПУОР, ПК по ЗСД приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Преминаваме към гласуване на основния въпрос.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андре...
	Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 757
	ПО ЧЕТИРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Провеждане на извънредно заседание на общото събрание на „Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр. В. Търново, Вх. № 1547/18.07.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Провеждане на извънредно заседание на Общото събрание на „Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр. В. Търново, Вх. № 1547 от 18.07.2017 г.
	ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС  приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За...
	Предложението беше прието с 30 „за”, „против”, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 758
	ПО ПЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Покана от Съвета на директорите на МОБАЛ „Д-р Стефан Черкезов“ АД, гр. В. Търново за свикване на извънредно Общо събрание на акционерите на дружеството, Вх. № 1543/14.07.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Покана от Съвета на директорите на МОБАЛ „Д-р Стефан Черкезов“ АД, гр. В. Търново за свикване на извънредно Общо събрание на акционерите на дружеството, Вх. № 1543/14.07.2017 г.
	ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по ЗСД приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Гласуваме предложението по точка 15.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Де...
	Предложението беше прието с 26 „за”, 1 „против”, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 759
	ПО ШЕСНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Промяна на Учредителния акт на търговското дружество „Обредни дейности“ ЕООД, Вх. № 1537/14.07.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промяна на Учредителния акт на търговското дружество „Обредни дейности“ ЕООД, Вх. № 1537 от 14.07.2017 г.
	Колеги, има доста поправки по този Учредителен акт. Моля, всички управители да прегледат учредителните си актове, за да не се налагат такива поправки.
	Давам думата на г-жа Гергана Евтимова.
	Г-жа ГЕРГАНА ЕВТИМОВА: Предложението  е направено във връзка с настъпили промени в обстоятелствата по партидата в дружество „Обредни дейности”, които съответно не са били отразени в текста на Учредителния акт. Учредителният акт беше разгледан на някол...
	Тъй като този текст е правен преди много години, предлагам да отменим точката и за следващото заседание на Общинския съвет да предложим изцяло нов редактиран текст на Учредителния акт, който да отразява абсолютно всички текущи, и изобщо всички, направ...
	Предложението е от мен и от г-н Росен Иванов.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изцяло подкрепям предложението на г-жа Евтимова и на г-н Росен Иванов.
	Наистина е необходимо да се прегледат всички учредителни актове. Г-жо Йонкова, моля, изискайте, проверете, ако имате нужда от помощ, ще помогнем с каквото трябва!
	Ако няма други изказвания, подлагам на гласуване процедурата „отлагане на разискванията”.
	Предложението за отлагане се приема с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	ПО СЕДЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на информация за дейността на търговско дружество „Пазари – Велико Търново“ ООД – гр. В. Търново, в което Община Велико Търново е съдружник, Вх. № 1541/14.07.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Приемане на информация за дейността на търговско дружество „Пазари – Велико Търново“ ООД – гр. В. Търново през 2016 г., в което Община Велико Търново е съдружник, Вх. № 1541 от 14.07.2017 г.
	ПК по ИВСПИЕСМВ и ПК по БФ приемат информацията.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Информацията се приема с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 760
	ПО ОСЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, с. Къпиново, Вх. № 1550/19.07.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, с. Къпиново, Вх. № 1550 от 19.07.2017г.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 18 беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Деян Минков Х...
	Предложението се приема с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 761
	ПО ДЕВЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, с. Миндя, Вх. № 1551/19.07.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, с. Миндя, Вх. № 1551 от 19.07.2017 г.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Моето изказване се отнася и за предишната точка, която вече гласувахме, но искам да заостря вниманието, сещайки се за така наречения „ТИС”, за който тук взехме решение за продажба и в който сградата беше под данъчната оценка, а земя...
	Г-жа СНЕЖАНА ДАНЕВА-ИВАНОВА: Да, г-н Витанов, изпълнени са тези условия. Дори Надзорният съвет взе решение оценките да бъдат над пазарната, предложена от оценителите. Така че, мисля, че тук сме постигнали оптималния вариант на оценки.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания?
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 19 беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андре...
	Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 762
	ПО ДВАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Прекратяване процедура за приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, гр. Дебелец, Вх. № 1552/19.07.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Прекратяване процедура за приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, гр. Дебелец, Вх. № 1552 от 19.07.2017 г.
	Отново се извинявам на г-н Тюфекчиев за грешката!
	Давам думата за изказвания по предложението. Тази точка касае прекратяване на процедурата за продажба на училището в Дебелец.
	Изказвания няма.
	Поставям на гласуване предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андре...
	Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 763
	ПО ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО:  Поправка на решение № 611/30.03.2017 г. на Великотърновски общински съвет поради явна фактическа грешка, Вх. № 1553/19.07.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поправка на решение № 611 от 30.03.2017 г. на Великотърновския общински съвет поради явна фактическа грешка, Вх. № 1553 от 19.07.2017 г.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Гласуваме поправката на фактическата грешка.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше поставено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андре...
	Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 764
	ПО ДВАДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО:  Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Шереметя, Вх. № 1519/12.07.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Шереметя, Вх. № 1519 от 12.07.2017 г.
	ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.
	Има становище на кмета на с. Шереметя.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Гласуваме предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 22 беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андре...
	Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 765
	ПО ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО:  Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, гр. Велико Търново,  Вх. № 1545/14.07.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, гр. Велико Търново,  Вх. № 1545 от 14.07.2017 г.
	ПК по ОС, ПК по БФ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението: „Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, гр. В. Търново, ул. "В. Левски" № 27, Вх. В”.
	Изказвания няма.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андре...
	Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 766
	ПО ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Габровци, Вх. № 1520/12.07.2017г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Габровци, Вх. № 1520 от 12.07.2017г.
	ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.
	Кметският наместник на с. Габровци подкрепя предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Гласуваме прекратяването на съсобствеността.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 24 беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андре...
	Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 767
	ПО ДВАДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Шемшево, Вх. № 1544/14.07.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот, частна общинска собственост, с. Шемшево, Вх. № 1544 от 14.07.2017 година.
	ПК по ОС, ПК по ЗСД приемат предложението.
	Кметът на с. Шемшево има положително становище. Това е лекарски кабинет.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов...
	Предложението беше прието с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 768
	ПО ДВАДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Включване на общинско жилище от фонд „Настаняване под наем“ – апартамент, находящ се в гр. В. Търново, в списъка на жилищата за продажба, Вх. № 1518/12.07.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Включване на общинско жилище от фонд „Настаняване под наем“ – апартамент, находящ се в гр. В. Търново, в списъка на жилищата за продажба, Вх. № 1518 от 12.07.2017 г.
	ПК по ОС, ПК по БФ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Подлагам на гласуване предложението за включване на общинско жилище от фонд „Настаняване под наем“.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов...
	Предложението беше прието с 26 „за”, 1 „против”, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 769
	ПО ДВАДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО:  Определяне на обект от първостепенно значение по реда на ЗОС: Мост между с. Шемшево и гр. Велико Търново, Вх. № 1556/21.07.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Определяне на обект от първостепенно значение по реда на ЗОС: Мост между с. Шемшево и гр. Велико Търново, Вх. № 1556 от 21.07.2017 г.
	ПК по ОС и ПК по УТТП приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Г-н МАВРОДИ КАЛЕЙНСКИ: Истина е, че всички ние ще подкрепим изграждането на този мост, защото това нещо, от което хората имат нужда отдавна и трябва да бъде направено. Една малка препоръка: към всички документи, които ни бяха представени - видяхме, че...
	С две думи: подкрепям горещо предложението и си позволявам да цитирам един от жителите на с. Леденик, който ни каза: Вие ни постройте моста и все едно, че сте ни направили магистрала до селото!
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Искам само да кажа, че точката, която гласуваме, е точно затова – да стават по-бързо нещата от първостепенно значение.
	Аз от своя страна искам да натъртя, че когато кметът на община Велико Търново и съветниците поемат ангажимент, се изпълнява и да благодарим, че толкова скоростно се действа по тази точка. Надявам се мостът да бъде готов до края на годината!
	Отново благодаря на кмета на община Велико Търново и на съответните депутати, които помогната за бързото му решаване.
	Има ли други изказвания?
	Гласуваме предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 27 беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов...
	Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 770
	ПО ДВАДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Даване на разрешение за изработване на Проект за ПУП за обект: Мост между с. Шемшево и гр. Велико Търново, Вх. № 1557/21.07.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Даване разрешение за изготвяне на Проект за ПУП-Парцеларен план за елементите на транспортна техническа структура - трасе на обект и съоръжения към него, разположен върху повърхността на земята за ОБЕКТ: Мост над р. Янтра на о...
	ПК по УТТП приема предложението.
	Кметът на с. Шемшево има положително становище.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 771
	ПО ДВАДЕСЕТ И ДЕВЕТА ОТНОСНО:  Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на Частичен ПУП, с. Шемшево, Вх. № 1506/06.07.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на Частичен ПУП, с. Шемшево, Вх. № 1506 от 06.07.2017 г.
	ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.
	Има становище на кмета на с. Шемшево.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 772
	ПО ТРИДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на Частичен ПУП, с. Плаково, Вх. № 1523/13.07.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на Частичен ПУП, с. Плаково, Вх. № 1523 от 13.07.2017 г.
	ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.
	Има положително становище на кмета на с. Плаково.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 773
	ПО ТРИДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Извършени разходи за командировка в страната от Венцислав Спирдонов – Председател Великотърновски общински съвет за периода 01.06.17 г.-30.06.17 г., Вх. № 1525/13.07.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Извършени разходи за командировка в страната от Венцислав Спирдонов – Председател Великотърновския общински съвет, за периода 01.06.17 г. - 30.06.17 г., Вх. № 1525 от 13.07.2017 г.
	ПК по БФ приема предложението.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 29 „за”, „против” няма, 2 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 774
	ПО ТРИДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Извършени разходи за командировки в страната и чужбина от Даниел Панов – Кмет на Община Велико Търново за периода 01.06.17-30.06.17 г., Вх. № 1524/13.07.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Извършени разходи за командировки в страната и чужбина от Даниел Панов – Кмет на Община Велико Търново, за периода 01.06.17-30.06.17 г., Вх. № 1524 от 13.07.2017 г.
	ПК по БФ приема предложението.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 27 „за”, „против” няма, 2 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 775
	Г-н РОСЕН ИВАНОВ (от името на Група): Тъй като стана неясно какво се случва с пътя между Ресен и Водолей, ще се опитам да внеса яснота, за да е ясно и на живеещите в тези села.
	В прието от нас решение общинският път е ВТР 10-12. Той започва от Малък Ресен и минава през Водолей, минава през Дичин и свършва на границата с община Павликени.
	Заседанието беше закрито в 11.05 часа.

